
Informace z rady a zastupitelstva

Usnesení z jednání zastupitelstva městyse Jedovnice konaného dne 17. 12. 2007 na Úřadu městyse Jedovnice, dveře
č. 20 (upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů podle zákona
o ochraně osobních údajů)

Na základě předložených zpráv a projednaných záležitostí Zastupitelstvo městyse Jedovnice:

Schválilo:
1. Zprávu starosty městyse o kontrole úkolů ze zasedání zastupitelstva městyse konaného

dne 19. 9. 2007.
2. Rozpočtové provizorium obce pro rok 2008 dle předloženého návrhu. Návrh je přílohou zápisu.
3. Rozpočtové opatření zastupitelstva městyse č. 9 / 2007 a všechna rozpočtová opatření, provedená radou městyse

v roce 2007.
4. Uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene pro provedení stavby „Jedovnice,

Na Větřáku, připojení 10 RD“ – vedení veřejné komunikační sítě.
5. Zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu, spočívajícího v umístění  na části pozemku p.č. 983/5, vymezené

geometrickým plánem co nejmenšího rozsahu, zapsaného na LV č. 1 pro k.ú. a obec Jedovnice, v souvislosti se
stavbou distribuční soustavy „Jedovnice, kabelová smyčka NN, p. Kocmanová“ ve prospěch oprávněného E.ON
Distribuce,a.s., Lannova 205/16, České Budějovice,  IČ: 25733591. Současně pověřuje starostu městyse podepsáním
smlouvy o smlouvě budoucí
a po převzetí dokončené stavby podepsáním smlouvy o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu.

6. Zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu, spočívajícího v umístění na části pozemku p. č. 1261 / 2, zapsaného
na LV č. 1 pro k.ú. a obec Jedovnice, v souvislosti s umístěním nového kabelového vedení „Jedovnice, přípojka NN,
p. Ondráček“, č.st. SB-4607-083.ve prospěch oprávněného E.ON  Distribuce, a.s., Lannova 205/16, České
Budějovice, IČ : 25733591. Současně pověřuje starostu městyse  podepsáním  smlouvy o smlouvě budoucí a po
převzetí dokončené stavby podepsáním smlouvy o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu.

7. Zadání změn územního plánu sídelního útvaru Jedovnice, označených J2, J3, J4, J5, J6, J7. Současně uděluje plnou
moc zastupiteli městyse, určenému pro spolupráci s pořizovatelem při pořizování územně plánovací dokumentace -
starostovi městyse Ing. Jaroslavu Šíblovi, pro výběr projektanta Změn územního plánu a uzavření smlouvy o dílo na
zhotovení dokumentací Změn územního plánu městyse Jedovnice.

8. Obecně závaznou vyhlášku č. 2 / 2007, městyse Jedovnice, o místním poplatku za provoz systému sběru, přepravy,
třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů v obci, stanovení sazby a výběru těchto poplatků. Vyhláška je
přílohou zápisu.

9. Obecně závaznou vyhlášku č. 8 / 2007, městyse Jedovnice, o místních poplatcích.
10. Obecně závaznou vyhlášku č. 6 / 2007, kterou se zrušuje Vyhláška č.10 Obecně závazná vyhláška obce Jedovnice o

místním poplatku za provozovaný výherní hrací přístroj ze dne 26. 2. 1998 a Změnu Vyhlášky obce Jedovnice č.10
O místním poplatku za provozovaný výherní hrací přístroj ze dne 20. 8. 1998.

11. Obecně závaznou vyhlášku č. 9 / 2007 O místním poplatku za provozovaný výherní hrací přístroj.
12. Obecně závaznou vyhlášku č. 5 / 2007, kterou se zrušuje obecně závazná vyhláška č. 13 O znaku a praporu obce

Jedovnice a jejich užívání.
13. Obecně závaznou vyhlášku č. 7 / 2007, kterou se zruší a doplňují některá ustanovení obecně závazné vyhlášky č. 14

O systému sběru,přepravy, třídění a odstraňování komunálních odpadů na území  obce. Obecně závazná vyhláška je
přílohou zápisu.

14. Obecně závaznou vyhlášku č. 4 / 2007, kterou se zrušuje vyhláška č. 12 o stání vozidel na místních komunikacích
obce Jedovnice. Obecně závazná vyhláška je přílohou zápisu .

15. Obecně závaznou vyhlášku č. 3 / 2007, kterou se zrušuje obecně závazná vyhláška č. 2 O zákazu volného pobíhání
psů, vypouštění drůbeže na veřejná prostranství. Obecně závazná vyhláška je přílohou zápisu.

16. Člena finančního výboru Jaroslav Zelinka,  kontrolního výboru Tomáše Kratochvíla, tajemnici kontrolního výboru
Ing. Marcelu Krainerovou.

17. Dodatek č. 1 ke smlouvě č. 06120432 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí České republiky.
Pověřuje starostu městyse podpisem dodatku.

18. Dodatek č. 1 ke smlouvě o účasti městyse Jedovnice na investiční akci a financování díla „Rekonstrukce vodovodu a
jednotné kanalizace – nám. K. H. Borovského, Jedovnice. Pověřuje starostu městyse podpisem dodatku.

19. Studii o obnově zeleně s tím, že konkrétní připomínky budou zpracovány při tvorbě dílčího revitalizačních projektů.

Uložilo radě městyse:



1. zajistit hospodaření městyse dle schváleného rozpočtového provizoria pro rok 2008 při nepřekročení celkových
výdajů,

2. a předsedovi finančního výboru připravit návrh rozpočtu městyse pro rok 2008 a předložit ho k projednání a
schválení zastupitelstvu městyse,

3. a předsedovi finančního výboru svolat před zveřejněním rozpočtu do 24. 2. 2008 jednání volebních subjektů ke
stanovení návrhu investičních a neinvestičních akcí na rok 2008. Pro jednání připravit jmenovitý seznam investičních
a neinvestičních akcí projednaný při sestavování rozpočtu na rok 2007 doplněný o požadavky na rok 2008,

4. zveřejnit rozhodnutí zastupitelstva městyse o schválení obecně závazné vyhlášky č.2/2007
o místním  poplatku za provoz systému sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů v
obci, stanovení sazby a výběru těchto poplatků a zajistit její vydání,

5. zveřejnit rozhodnutí zastupitelstva městyse o schválení obecně závazné vyhlášky č.8/2007
o místních poplatcích a zajistit její vydání,

6. zveřejnit obecně závaznou vyhlášku č. 6 / 2007, kterou se zrušuje Vyhláška č.10 Obecně závazná vyhláška obce
Jedovnice o místním poplatku za provozovaný výherní hrací přístroj ze dne 26. 2. 1998 a Změnu Vyhlášky obce
Jedovnice č. 10 O místním poplatku za provozovaný výherní hrací přístroj ze dne 20. 8. 1998,

7. zveřejnit obecně závaznou vyhlášku č. 9 / 2007 O místním poplatku za provozovaný výherní hrací přístroj,
8. zveřejnit obecně závaznou vyhlášku č. 5 / 2007 kterou se zrušuje obecně závazná vyhláška č. 13 O znaku a praporu

obce Jedovnice a jejich užívání,
9. zveřejnit rozhodnutí zastupitelstva městyse o schválení obecně závazné vyhlášky č.7/2007 kterou se zruší a doplňují

některá ustanovení obecně závazné vyhlášky č. 14 O systému sběru,přepravy, třídění a odstraňování komunálních
odpadů na území obce a zajistit její vydání,

10. zveřejnit obecně závaznou vyhlášku č. 14 O systému sběru, přepravy, třídění a odstraňování komunálních odpadů na
území obce v úplném znění. Obecně závazná vyhláška je přílohou zápisu,

11. zveřejnit rozhodnutí zastupitelstva městyse o schválení obecně závazné vyhlášky č. 4 / 2007 kterou se zrušuje
vyhláška č. 12 o stání vozidel na místních komunikacích obce Jedovnice a zajistit její vydání, zveřejnit rozhodnutí
zastupitelstva městyse o schválení obecně závazné vyhlášky č. 3 / 2007 kterou se zrušuje obecně závazná vyhláška č.
2 O zákazu volného pobíhání psů, vypouštění drůbeže na veřejná prostranství a zajistit její vydání. K této
problematice zajistit informovanost umístěním tabulek v nejvíce frekventovaných lokalitách.

Usnesení ze schůze Rady městyse Jedovnice č. 30 ze dne 18. 2. 2008
Na základě předložených zpráv a projednaných záležitostí:

Rada městyse schvaluje
 smlouvu o poskytnutí pečovatelské služby pro panem J. Ondráčka, Jedovnice, dle předloženého návrhu
 dodatek č. 4 k nájemní smlouvě ze dne 1. 4. 1997 s paní  J. Vašíčkovou, Jedovnice, dle předloženého návrhu

Rada městyse bere na vědomí
 informaci z jednání týkající se posouzení střešního pláště DPS ze dne 13. 2. 2008
 informaci z kontrolního dne na stavbě Oprava a odbahnění rybníka Olšovec ze dne 15. 2. 2008
 informaci z jednání s ÚP Blansko o vytvoření VPP pro rok 2008
 výsledek kontroly pojistného, provádění nemocenského pojištění a plnění úkolů v důchodovém pojištění

městyse provedené OSSZ Blansko 6. 2. 2008
 zápis z jednání komise pro volný čas, mládež a tělovýchovu ze dne 13. 2. 2008

Rada městyse souhlasí
 s konáním závodu horských kol GT ZASKAR 2008 v Jedovnicích 13. 9. 2008
 s vybudováním přípojky NN pro kalové čerpadlo kanalizace pro chaty č. e. 272, 273, 274, 275, 277, 368, žadatel

pan F. Štrajt, Adamov, za předpokladu, že bude uhrazen poplatek na doasfaltování vzniklého překopu místní
komunikace p. č. 2068 v majetku městyse

 se stavbou vodovodní a kanalizační přípojky pro chatu č. e. 216, majitelka D. Tomešová, Brno, za předpokladu,
že dotčené pozemky městyse p. č. 2074 a 2070 / 1 budou uvedeny do původního stavu

 se stavbou kanalizační přípojky manž. Kovaříkových, Jedovnice, za předpokladu, že dotčená parcela v majetku
městyse p. č. 1375 / 1 bude uvedena do původního stavu

 s přístavbou chaty č. e. 138, majitel P. Juračka, Uherský Brod, dle předloženého návrhu
 s přístavbou chaty č. e.  52, majitelé Z. Jarolímová, Brno a M. Barouš, Vranov u Brna, dle předloženého návrhu
 s přístavbou chaty č. e. 74, majitel J. Hýsek, Kuřim, dle předloženého návrhu

Rada městyse pověřuje



 JUDr. Oldřicha Lakotu, Rudice, zastupováním městyse ve věci soudního sporu restitučních nároků Odehnalová
a spol. v Olšovci s. r. o.

Usnesení z jednání Zastupitelstva městyse Jedovnice konaného dne 27. 2. 2008 na Úřadu městyse Jedovnice, dveře
č.  20 (Na základě předložených zpráv a projednaných záležitostí Zastupitelstvo městyse Jedovnice)

Schvaluje:
20. Zapisovatelku zápisu paní Marii Gabrielovou, tajemnici ÚM.
21. Ověřovatele zápisu pana  Jana Jelínka a  Leoše Blažka
22. Návrhovou komisi ve složení paní Mgr. Anna Bayerová a Ing. David Grim
23. Způsob dofinancování schválených a podaných projektů, a to z paragarafu 6409

Usnesení ze schůze Rady městyse Jedovnice č.  31 ze dne 10.  3. 2008
Na základě předložených zpráv a projednaných záležitostí:

Rada městyse schvaluje
 umístění reklamy firmy STAS Rudice na fasádě sálu Chaloupky za předložených podmínek
 ukončení nájemní smlouvy s firmou Mojžíšek, Blansko
 zřízení komise prevence kriminality

Rada městyse bere na vědomí
 zprávu o činnosti policie městyse za období 29. 1. 2008 do 9. 3. 2008
 informaci o konání přelovu Budkovanu 15. 3. 2008

Rada městyse souhlasí
 s překopem místní komunikace p. č. 1043 / 1, která je v majetku městyse, pro vybudování inženýrských sítí pro

RD Ing. J. Pakosty, Jedovnice, za předpokladu, že bude uvedena do původního stavu
 s provedením překopu místní komunikace p. č. 1619, která je v majetku městyse, za účelem výměny vodovodní

přípojky pro ZŠ Jedovnice za předpokladu, že bude uvedena do původního stavu

Rada městyse nesouhlasí
 s vybudováním betonového parketu se zastřešením na výletišti Barachov

Rada městyse neschvaluje
 pronájem kulturního domu panu T. Greplovi, Konice, za účelem pořádání tanečních zábav

Usnesení z jednání Zastupitelstva městyse Jedovnice konaného dne 26. 3. 2008  na Úřadu městyse Jedovnice, dveře
č. 20 (Na základě předložených zpráv a projednaných záležitostí Zastupitelstvo městyse Jedovnice)

Schvaluje:
1.     Zapisovatelku  paní Marii Gabrielovou, tajemnici ÚM.
2. Ověřovatele zápisu pana Jaroslava Zelinku a pana Ing.Gustava Magulu.
3. Návrhovou komisi ve složení pan Ing.Josef Plch a pan Leoš Blažek.
4. Zprávu starosty městyse o kontrole úkolů ze zasedání zastupitelstva městyse konaného

dne 17. 12. 2007.
5. Rozpočet městyse pro rok 2008 včetně schválených doplňků dle projednávaných bodů dnešního programu ZM.

Stanovuje jako závazné  limity rozpočtu celkové výdaje na jednotlivých paragrafech. Současně ukončuje
platnost rozpočtového provizoria na rok 2008. Rozpočet včetně komentáře je přílohou zápisu.

6. Odměňování členů Zastupitelstva městyse Jedovnice dle Nařízení vlády č. 79 / 2008 Sb., O odměnách za výkon
funkce členům zastupitelstev, dle pozměňovacího návrhu Ing.Matušky.

7. Rozdělení prostředků z odvodu výtěžku z provozu VHP za rok 2007.
8. Schvaluje rozdělení a poskytnutí půjčky z Fondu rozvoje bydlení Městyse Jedovnice v XVIII. kole r. 2008

uchazečům dle přiložené tabulky a dle zprávy předložené komisí, jmenované zastupitelstvem.
9. Veřejnoprávní smlouvu mezi Městysem Jedovnice a Obcí Šebrov-Kateřina na spolupráci v oblasti provádění

kontrolního měření rychlosti na katastru Obce Šebrov-Kateřina.



10. Smlouvy o dílo s Regionální poradenskou agenturou Brno č. SML-Z-M-08-015 a smlouvu a dílo č. 2007 – 1 –
98 . Pověřuje starostu městyse podpisem smluv.

11. Zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu, spočívajícího ve vybudování nového kabelového vedení NN na
částech  pozemku p. č. 1375 / 1, 1375 / 25, 2528 / 231 a 2528 / 233 zapsaného na LV č. 1 pro k.ú. a obec
Jedovnice, v souvislosti se  stavbou distribuční soustavy „Jedovnice, přípojka NN“ ve prospěch oprávněného
E.ON Distribuce,a.s., Lannova 205/16, České Budějovice, IČ : 25733591. Pověřuje starostu městyse
podepsáním  smlouvy o smlouvě budoucí a po převzetí dokončené stavby podepsáním smlouvy o zřízení práva
odpovídajícího věcnému břemenu.

12. Uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu
pro provedení stavby „Jedovnice, rozšíření DS, J.Hloušková, Jedovnice – uložení kabelového vedení NN do
pozemku parc.č.732 a 650 k.ú. Jedovnice.

13. Po zveřejnění záměru na úřední desce pronájem  dlouhodobého  hmotného  majetku a pozemků p. č. 2566, 2567,
2568, 2569, 2570 / 1, 2570 / 2, 2565 / 1, 2565 / 2.

14. bezúplatný převod části pozemku p. č. 845 / 2 o výměře 6 m2 a p. č. 845 / 4 o výměře 24 m2 z vlastnictví
Správy a údržby silnic JMK  do vlastnictví městyse a pověřuje starostu podpisem smlouvy o bezúplatném
převodu majetku.

15. odkup 1 m2 pozemku p. č. 845 / 3 od R. Zezulové, Jedovnice, za cenu dohodou nebo dle znaleckého posudku a
pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy.

B. Ukládá radě městyse:
1. předat rozpis schváleného rozpočtu zodpovědným pracovníkům za jednotlivé paragrafy rozpočtu, ředitelům

příspěvkových organizací městyse a zástupcům institucí, kterým byly schváleny příspěvky na činnost pro rok 2008
včetně stanovení podmínek čerpání a následné veřejnoprávní kontroly nakládání s přidělenými financemi.

2. zveřejnit rozhodnutí zastupitelstva  městyse  o rozdělení půjček  z Fondu rozvoje bydlení Městyse Jedovnice – 2008
– XVIII. kolo.

3. po ukončení termínu pro podání návrhů na pronájem dlouhodobého hmotného majetku a pozemků p. č. 2566, 2567,
2568, 2569, 2570 / 1, 2570 / 2, 2565 / 1, 2565 / 2 svolat do 5 dnů pracovní setkání ZM a jednatelů Olšovce s. r. o..

C. Bere na vědomí:
1. položkové členění rozpočtu pro rok 2008. Rozpočet je přílohou zápisu.

Usnesení ze schůze Rady městyse Jedovnice č. 32 ze dne 08.04.2008
Na základě předložených zpráv a projednaných záležitostí:

Rada městyse schvaluje
 Dodatek č. 14  k nájemní smlouvě s Olšovcem s. r. o. pro rok 2008
 úplatu za předškolní vzdělávání pro školní rok 2008 / 2009 ve výši 300,- Kč na kalendářní měsíc
 přidělení bytu 1+1 ve 3. NP v domě s pečovatelskou službou paní V. Kocmanové, Praha

Rada městyse bere na vědomí
 rozhodnutí Okresního soudu Blansko ve věci dluhu K. Jedličky, Jedovnice , vůči Městysi Jedovnice.
 informaci o veřejněprospěšných pracech pro rok 2008
 oznámení Jachetního klubu Olšovec o konání akcí a závodů v roce 2008
 sdělení nadace ČEZ, že nám nebyla poskytnuta dotace na projekt Oranžové hřiště
 oznámení nepřítomnosti ředitele ZŠ Mgr. Součka v období 24. 5. - 31. 5. 2008 ve škole
 informaci o průběhu výběrového řízení na obsazení místa strážníka policie městyse
 zápis z jednání komise pro občanské záležitosti ze dne 25. 3. 2008

Rada městyse souhlasí
 se zadlážděním části p. č. 1741 / 1 před chatou č. e. 12, majitel OS Jednota Mikulov
 se stavbou vodovodní a kanalizační přípojky, žadatel   I. a R. Nečasovi, Jedovnice, za předpokladu, že

komunikace bude uvedena do původního stavu
 s udělením licence firmě Tourbus, a.s., Brno, na provozování veřejné osobní vnitrostátní dopravy na lince Brno-

Ochoz u Brna – Křtiny - Jedovnice
 s tréninkem pana M. Čopáka na hladině Olšovce  8. 4. 2008 od 15 do 17 hodin



Rada městyse potvrzuje
 platnost povolení k používání užitkové vody v trati Barachov - Žlíbek zahrádkářskou kolonií Kombut I za

předpokladu, že členové osady budou pečovat o přilehlé pozemky městyse a stanovuje poplatek za užívání ve
výši 100,- Kč ročně

Rada městyse neschvaluje
 prominutí poplatku za odpad za zahradní domek, žadatel L. Sůsa, Jedovnice
 zvýšení platu řediteli ZŠ dle předloženého návrhu
 mimořádnou odměnu řediteli ZŠ
 příspěvek pro SONS (sjednocená organizace nevidomých a slabozrakých) Blansko

Marie Gabrielová, tajemnice ÚM

Zprávy z radnice

Telefonní čísla na úřad městyse

Od 31. října 2007 má úřad městyse nová telefonní čísla:
tajemnice - Marie Gabrielová 516 528 211
stavební úřad – Lenka Pavlíčková, Jitka Koutná, Blanka Obršliková 516 528 212
oddělení kultury a školství – Božena Ševčíková 516 528 213
vedoucí hospodářsko - správního odboru Ing. Marcela Krainerová 516 528 214
starosta městyse - Ing. Jaroslav Šíbl 516 528 215
referent životní prostředí a odpady – Josef Král 516 528 216
ekonomka – Zdeňka Korčáková 516 528 217
matrika a evidence obyvatel - Zdeňka Nečasová 516 528 218
redakce Infokanálu 516 528 219
policie městyse 516 528 220
telefon – fax 516 442 722

Úřad městyse Jedovnice - evidence obyvatel
(přehled k 3l. l2. 2007)

Počet občanů 2699

Narozeno 31
z toho chlapců 16
z toho děvčat 15

Přihlášeno 58

Odhlášeno 31

Počet úmrtí 19
z toho mužů 11
z toho žen 8

Počet občanů k 31. 12. 2006 2 660
Počet občanů k 31. 12. 2007 2 699

Rozdíl + 39

V roce 2007 bylo uzavřeno celkem v matričním obvodě 19  manželství   (na úřadě městyse 13, v kostele 6)

V roce 2008  se narodilo první dítě
Michal Šebela, nar. 2. ledna 2008, Jedovnice, Na Větřáku č. p. 565
V roce 2008 nejstarší občanka
Anna Burianová, Jedovnice, Barachov č. p. 179, 98 roků



Zdeňka Nečasová, matrikářka ÚM Jedovnice

Sdělení úřadu městyse

Sdělujeme občanům, že z důvodu výměny oken na budově úřadu městyse bude provoz úřadu v týdnu od 5. 5.2008 do
12. 5. 2008 velmi omezen.

Pronájem majetku

Městys Jedovnice vyhlašuje na základě usnesení Zastupitelstva městyse Jedovnice konaného dne 26. 3. 2008 výběrové
řízení na pronájem nemovitostí za účelem provozování vodních sportů v rekreační oblasti
areálu Autokempu Olšovec s. r. o objektů technické vybavenosti na pozemcích

p. č. 2566 – a pozemek p.č. 2566 o výměře 93 m2 – zastavěná plocha (sklad u vody)
p. č. 2567 a pozemek p.č. 2567 o výměře 112 m2 – zastavěná plocha (hangár)
p. č. 2568 a pozemek p.č. 2568 o výměře 93 m2 – zastavěná plocha (dílna)
p. č. 2569 a pozemek p.č. 2569 o výměře 28 m2 – zastavěná plocha (garáž pro motorový člun)
p. č. 2570 / 1 a na pozemku 2570 / 2 (klubovna), pozemek p. č. 2570 / 1 o výměře 125 m2 – zastavěná plocha
p. č. 2565 / 1 o výměře 3632 m2 – ostatní plocha
p. č. 2565 / 2 – o výměře 272 m2 – ostatní plocha

Bližší informace na tel. č. 516 528 214 u paní Ing. Marcely Krainerové. Zájemci mohou podat  písemné žádosti na
podatelnu ÚM nejpozději do pátku 18. 4. 2008 do 11.00 hodin.

Odpady v Jedovnicích

V loňském roce se nám podařilo rozšířit   stanoviště  separovaného  odpadu na 14 hnízd. V nich je rozmístěno
celkem 59 ks kontejnerů, 10 ks na sklo barevné, 14 ks na sklo bílé, 21ks na plasty, 14 ks na papír. Do zahájení rekreační
sezóny   zbývá ještě doplnit čtyři stanoviště o nádoby na barevné sklo.

Došlo i ke změně svozových cyklů, u papíru a plastu jedenkrát za týden  u skla dle potřeby na zavolání.
Tříděním odpadů máme možnost získat část vynaložených finančních prostředků zpět, ve formě odměn od autorizované
společnosti EKO-KOM, která je inkasuje od producentů obalů. To znamená čím více budeme odpad třídit, tím více se
nám vrátí ve formě příspěvku. Navíc se  sníží množství směsného komunálního odpadu, a o to méně zaplatí za odpad naši
občané. Bohužel, stále jsou mezi námi lidé, kteří buď z neznalosti a nebo z nezájmu používají kontejnery na nesprávný
odpad.
Žlutý kontejner – (pozor změna) veškerý plast, polystyren, tetrapaky, igelitové folie apod.
Modrý kontejner – pouze papír včetně kartonů, nepatří sem sklo, dřevo apod.
Bílý kontejner – bílé sklo
Zelený kontejner - barevné sklo, do těchto kontejnerů se smí dávat skleněné lahve a tabulové sklo v žádném případě
nejsou určeny na sklo drátěné, opaxit porcelán apod.

Správnému třídění třeba věnovat náležitou pozornost protože jinak je obci krácen příspěvek za separaci.
Odpad, který není určen do kontejnerů na separaci a není ho možné odložit do popelnic,  se po zaplacení poplatku na
ÚM, může odložit do velkoobjemového kontejneru. Nebezpečný odpad je v obci sbírán zdarma dvakrát ročně (jaro,
podzim).

Dále je možné využít zpětného odběru výrobků, kdy jsou prodejci zdarma povinni odebrat vybrané  výrobky. Odběr
těchto výrobků není vázán na nákup nových.
a) oleje jiné než surové minerální oleje a surové oleje z živičných nerostů, přípravky jinde neuvedené ani nezahrnuté
obsahující nejméně 70 % hmotnostních olejů, jsou-li tyto oleje podstatnou složkou těchto přípravků,
b) elektrické akumulátory,
c) galvanické články a baterie,
d) výbojky a zářivky,
e) pneumatiky,
f) chladničky, mrazící zařízení a jejich kombinace, určené pro použití v domácnostech

V letošním roce se bohužel nebude pokračovat ve sběru rostlinných zbytků, takzvané zelené pytle. Tento sběr je
podmíněn  úpravou ve štěpkovači. Doporučujeme proto v maximální míře využívat domácí kompostování. V žádném
případě se nesmí tento odpad ukládat do odpadových nádob včetně velkoobjemových kontejnerů.



Dalším problémovým odpadem v naší obci je stavební suť. Nejbližší skládka určená na tento odpad je v bývalém
kamenolomu v obci Vysočany. Další možností je objednání kontejneru u některé firmy, která se touto likvidací zabývá.
Chtěl bych požádat občany, aby likvidaci tohoto odpadu nepodceňovali. Dle zákona o přestupcích § 47, odst.1, pís.h  /
přestupku se dopustí ten, kdo neoprávněně založí skládku nebo odkládá odpadky nebo odpady mimo vyhrazená místa / je
možno uložit pokutu do 50 000,-Kč plus úhrada za likvidaci této skládky. Tento zákaz platí  i v lokalitě pod hrází, kde se
provádí terénní úpravy a uložení zeminy je možné pouze po projednání s pověřenými pracovníky na ÚM.
Při nákupu nových nádob (popelnic) je důležité dbát na barevné provedení, každá barva je na jiný druh odpadu . Na
komunální odpad se používají černé.

V roce 2007 se v naší obci vyprodukovalo 675 t směsného odpadu,  vytřídit se podařilo 33 t papíru, 12 t plastu, 31 t
skla. Za svoz a likvidaci obec zaplatila celkem 1,7 mil. Kč, na poplatcích od občanů a firem vybrala 1,3 mil. Kč
příspěvek od EKOKOMU za třídění 120 tis.Kč. Josef Král, referent HSO

: Sběr železného šrotu a nebezpečného odpadu

Úřad městyse dává na vědomí občanům, že v naší obci bude proveden sběr železného šrotu

První termín od pátku 30.  5. do neděle 1.  6. 2008
Stanoviště na železný šrot

- Havlíčkovo náměstí parkoviště před Pavlékovými
- Legionářská ulice u hřiště
- Habeš u lomu
- Na Větřáku plocha před ligusákem SPŠ
- Za Kostelem u garáží ČSAD (nesmí omezit provoz autobusů)
- pro chataře na parkovišti nad Tyršákem

Druhý termín od pátku 6.  6. do neděle 8.  6. 2008
Stanoviště na železný šrot

- Chaloupky u Kříže
- Na Kopci pod ,,Lipami´´ nad kulturním domem
- Barachov na pískovém parkovišti
- pro chataře na parkovišti nad Tyršákem

Sběr nebezpečného odpadu bude v obci proveden ve středu 28. 5. 2008 od 15:00 – 17:00 hod. za zdravotním
střediskem.
POZOR odpad bude nakládán přímo do kontejneru a ihned po ukončení sběru odvezen, proto je nutné dodržet stanovený
čas. Budou se sbírat následující odpady: zbytky barev, televizory, ledničky, zářivky, baterie, pneumatiky, vyjeté oleje.

Josef Král, referent HSO

Údržba zeleně v obci

V letošním roce se v údržbě zeleně zaměříme hlavně na ozdravné řezy, ošetření dutin, odstraňování náletových dřevin
a výsadbu nových stromů.

Kácení se bude provádět jen v nejnutnějších případech a to u dřevin, které byly nekoncepčně vysazeny nad plynovým
potrubím, kanalizací, rozvody elektrické energie, anebo svým stářím a zdravotním stavem přímo ohrožují majetek nebo
zdraví občanů.

Výsadba nových dřevin se provádí dle schválené studie obnovy zeleně, která byla v loňském roce k nahlédnutí všem
občanům v místní knihovně, kde si ji mohl každý prostudovat a napsat svoje připomínky a doporučení. Na závěr
zpracovatelská firma provedla  v kinosále presentaci. Poté ji zastupitelstvo městyse na svém zasedání schválilo.

Pokud i přesto má některý občan výhrady , nebo připomínky k výsadbě nové zeleně, nechť se obrátí na odpovědné
pracovníky úřadu městyse. Lámání  stromků není řešení, a navíc se  takoví lidé vystavují nebezpečí trestního oznámení.

Josef Král, referent HSO

Venčení psů

Stále se množí stížnosti na nezodpovědné majitele psů, kteří neuklízí to co po jejich svěřencích  po vyvenčení na
veřejném prostranství zůstane.

V loňském roce se nainstalovaly na zkoušku tří odpadkové koše se zásobníky na sáčky. Zkušenosti jsou různé, od
jednoho extrému kdy si jedem člověk odmotá celou ruličku naráz, asi do zásoby, až po druhý, kdy kolem projdou bez
povšimnutí. I přesto budeme v rozšiřování stanovišť s těmito  koši pokračovat. V současné době si mohou zájemci
vyzvednout sáčky, které jsou na ÚM volně k dispozici.



V měsíci dubnu se bude policie městyse mimo jiné zaměřovat i na znečišťování veřejného prostranství, kdy při
přistižení budou ukládat pokuty. Josef Král, referent HSO

Zprávy z komisí

Digitalizace v naší KTV

Digitalizace by měla přinést více TV programů, vyšší kvalitu obrazu a další nové doplňkové služby. A neubráníme se jí ani
v naší kabelové televizi. Celkem máme tři možnosti:
a) převést vše na digitál už nyní a postupně přidávat nové programy
b) počkat až se vypne analogové vysílání na Kojále (to znamená počkat 2 roky)
c) vyčkat zkušeností ostatních, tj. počkat až se digitalizace rozběhne

Musíme si totiž uvědomit, že digitalizace zatím v podstatě nevypukla a to zejména v pozemním vysílání. Zatím máme první
záblesky, tedy ČT24, ČT4 SPORT, Nova Cinema, hudební Óčko nebo TV Noe. Chytáme je ale ze satelitu a převádíme na starý
analogový systém, takže se na ně může zatím dívat každý. Další stanice už mohly dávno vysílat /TV Pohoda, TV Barandov a další/,
jenomže komerční televize by přišly o své dosavadní jisté zisky a proces digitalizace proto úspěšně brzdí, jak to jde. Sami to čtete
denně v novinách. Doba, kdy se přepne do digitálu i náš Kojál, se tak oddaluje a oddaluje.

Další komplikací je fakt, že pro kabelovou televizi byla stanovena jiná norma (DVB-C) než pro pozemní vysílání (DVB-T).
Vzájemně jsou neslučitelné a proto mají kabelové televize jiné set-top-boxy (převodníky). Ke všemu se uvažuje o tom, že normu
kabelovou by používaly jen velké kabelovky jako UPC a ty malé, jako je ta naše, by jen převáděly pozemní signál DVB-T do kabelu
na jiný kanál. Tedy tak, jak to dělají dnes.

Uvažujeme o tom, že i po provedení digitalizace by v naší kabelové televizi základní české TV programy zůstaly i ve starém
analogovém formátu. Byly by tam tedy 2x – nově i postaru. Proto byste nemuseli kupovat převodníky ke všem televizím, ale třeba jen
k té hlavní v obývacím pokoji, zatímco stará televize v ložnici nebo kuchyni by sloužila další roky bez úprav. Chytila by ale jen ty
české programy.

Jak sami vidíte, je digitalizace TV vysílání zejména v kabelových televizích, velice složitá a hlavně nejasná. Bylo by chybou
proto něco v této věci uspěchat. Na druhou stranu by nebylo dobré to nechat až na poslední chvíli. Myslíme, že i zde platí: zlatá střední
cesta. Tou chceme jít i my.

Chtěli bychom ubezpečit uživatele kabelové televize, že dění okolo digitalizace pozemní i té kabelové sledujeme v radě i
v komisi mediální, zejména její předseda.

SMS rozhlas: Na výzvu uveřejněnou v Informacích leden/únor ohledně zasílání zpráv na mobily formou SMS, se zatím moc
občanů neozvalo. Prodloužíme tedy termín do 15. května a zájem pak vyhodnotíme. Dosavadní nízký zájem znamená, že občané jsou o
aktualitách dostatečně informováni denně v Textžurnálu a na internetových stránkách městyse. Do 15. května se tedy mohou u paní
tajemnice Marie Gabrielové nebo Ing. Josefa Matušky přihlásit zájemci o tuto službu. Ta by byla ale realizována jen v případě
dostatečného zájmu našich občanů. Ing. Josef Matuška, předseda mediální komise

Zprávy z Jedovnic

Školka zjara

Na vlastní kůži jsme se přesvědčili, jak pravdivé je: „Březen za kamna vlezem, duben ještě tam budem“. Vyplatila se
obezřetnost při rozhodování zda odložit či neodložit zimní oblečení.

Vrtkavé počasí přináší i zdravotní problémy, proto jsme se zaměřili na ochranu zdraví a naplňovali téma „ O zdraví už
všechno víme, bacilů se nebojíme“. Děti řešily a zpracovávaly úkoly z oblasti hygieny, zdravé výživy, relaxace a
tělesných aktivit.

Nezapomínáme ani na to, co se děje kolem nás. S plným nasazením, s nápady paní učitelek jsme se zapojili do výtvarné
soutěže „Parohatá města“. Zúčastnili jsme se i schůzky k přípravě květnových oslav s nabídkou na vystoupení našich
předškoláků. V březnu také proběhl zápis dětí do mateřské školy na školní rok 2008 – 2009. K zápisu se dostavilo 16
dětí.

„ Hlína si vyšla na sluníčko. Pole si navlékají zelené tričko“. Nejen pole. I ve třídách nám rašilo obilíčko – to
velikonoční přípravy byly v plném proudu. Zajíčci, slepičky, kohoutci, vajíčka, výzdoba tříd i chodeb školky připomínala
blížící se svátky jara. A každé z dětí si odnášelo domů svoji pomlázku vlastnoručně vyrobenou.

Po velikonočních prázdninách jsme všichni doufali, že petrklíč už opravdu odemkne zmrzlou zem – „Odemyky
zamyky,  odemyká trávníky. Zelenají, porostou, kvetou, zimě se už nohy pletou.“ Opravdu jsme potřebovali lepší počasí.
Čekaly nás první „výšlapy“. Ten první začátkem dubna za kamarády do Krasové a v půlce dubna za ptáky do kempu.

Jaro jsme vítali i s Hastrmánkem, tuto pohádku nám přivezlo divadlo Úsměv. V Kulturním domě v Jedovnicích jsme
zhlédli divadelní představení Zázračný pramínek.

Jaro dává znamenitou příležitost k tvořivému projevu. Celá atmosféra vybízí k improvizacím i záměrným a
plánovaným činnostem, pozorováním.

V tomto ročním období nastanou velké změny, všechno živé se vyvíjí, roste a je v pohybu. Nestačí  pouze předávat
dětem poznatky a vysvětlovat, musí se děti dovést k citovému prožívání bezprostředního vztahu, vztahu k okolí.
„Když člověk umí vnímat krásu, nemůže spáchat nic zlého“ (Caqrriére) Marie Nezvalová



Jarní knižní jarmark přinesl novinky

Kdo si myslí, že lidé přestávají mít rádi knížky, určitě se mýlí. Přesvědčit se o tom mohli všichni návštěvníci
jedenáctého knižního jarmarku. Kdo přišel, nelitoval. Nový úlovek do knihovny si donesl snad každý. Letos šly nejvíce
na odbyt dětské knížky, ale také publikace se sportovní tematikou. A protože jarmark se nesoustředí jen na čtenáře, je
nutné dodat, že poptávka po starých LP deskách vysoce přesáhla nabídku. Kdo toužil po hudbě, využil nabídky CD.
Největší zájem byl country a folkové písničky, ale také o starší česká populární muziku. K mání byla i regionální
literatura, nové pohlednice Jedovnic  nebo mapy.

Nedílnou součástí jarmarku je jeho doprovodný program, který je rok od roku pestřejší. Děti i dospělí se zájmem
sledovali jak se ručně vyrábějí kartáče, před jejich očima vznikaly i zajímavé šperky. Značku Moravský kras – regionální
produkt na jarmarku zastupovali tři výrobci, kteří nabízeli plísňový sýr, ten bylo možné ochutnat i koupit domů, dále to
byly výrobky z medu a  také kožešiny a vlněné ponožky. Pořadatelé se netají tím, že v příštích ročnících jarmarku chtějí
regionální značce věnovat větší pozornost. V předsálí nabízela redakce Zrcadlo Blanenska a Boskovicka nejnovější
vydání svého týdeníku.

Kluky všeho věku bezesporu nadchl stánek příslušníků historické skupiny První.moravský pěší pluk KAISER,
dělostřelecké baterie Sloup s replikami zbraní a vojenské výstroje. „Představujeme se v Jedovnicích poprvé a rádi
bychom zjistili, jestli jsou tady nebo v nejbližším okolí  zájemci o vojenskou historii, především o dobu Napoleonských
válek, o Prusko-Rakouskou válku 1866 nebo o císařské manévry, které se v krasu konaly po roce 1870,“  vysvětlil Pavel
Ondráček. Dodal, že snahou je založit v Jedovnicích spolek zájemců o vojenskou historii nebo třeba také o střelbu
z historických zbraní nebo šerm. Marta Antonínová

Cestovní spirála k hoře ARRARAT

Je tomu už dlouho, co stáli nohama na suché zemi. Teď mají pod sebou prkna lodi. Bývala to loď výletní. Unikátní
designérská práce v Eurech nevyčíslitelná. A co zejména, na výstavních přehlídkách hlásala totální bezpečnost cestujících
se zárukou na stovky let. Technický rozvoj se ve své době rozmáchl vynalézavostí nebývalou, až z toho roztály ledovce.
Aby těch ledových slzí nebylo málo, planeta sloužila dál jak lehká dívka u silnice se znehybněnýma nohama. Její povaha
je však jiná a tak nakonec přece jen pořádně kopla a začala bojovat , kdo ví, kde v sobě tu sílu vzala, že se rozhodla být
čistá a nespoutaná, jak ji Pán Bůh stvořil.

Je tomu už dlouho, co stáli nohama na suché zemi.“Miláčku,neuždibuj pečivo holubům a hoď raději kousek lidem
támhle do člunu!“Nařizuje dáma z vyšších kruhů malé dceři. Celá se kroutí, když od bolesti v zádech dopadá zprudka na
sedátko luxusní vymoženosti.“Ale mami!“Povykuje radostně dítě a poskakuje jako plyšové zvířátko na baterky.“Myslíš
že to chytí?! Myslíš že to vážně chytí zrovna tamten pán v té legrační sutaně?!“Nečeká však na svolení a rošťácky se
smíchem vrhá do hlubiny na pravoboku jachty seschlé koláčky s mandlí, poslední to zbytky civilizovaného světa. Zoufalý
pohled ženy letí s nimi.

Osazenstvo v gumových člunech jsou prostí lidé všech ras.“Jak jsou zubožení!“Myslí si manželka  obchodníka
s akciemi.Utrpení lidí jí není lhostejné a přemýšlí jak účinněji pomoci. Do dneška šetřila svou dceru od nejkrutější pravdy
osudu, že došlo k obrovské ekologické katastrofě.Ale už brzy jí bude muset říct, že země v té podobě, jak ji znaly,pro ně
navždy skončila. Že život, bude-li vůbec, dostane jiný způsob a směr. Nejspíš stejný, jaký mají lidé v těch obyčejných
gumácích napojených na pavučinu mateřské lodi. Nabrali je  do podpalubí s kapitánem co se jich jen vešlo.S tím ovšem
nikdy nepočítali designéři a architekti na přehlídkách.Je tedy velmi těsno.

„To slunce nás dnes upeče!“ Vykřikl  tlusťoučký chlapík se slamákem a tmavými brýlemi. Podívejte se, jak rudě
stoupá a pálí!“ Většina pasažérů výletní lodi se náhle proměnila v bedlivé pozorovatele přírodních změn. Pobíhají
s dalekohledy, kukátky, dělají soukromé propočty a odhady a přou se v ostrých hádkách, kdo nejvíc zavinil apokalyptický
skok země. Méně odolní spolu s nemocnými sedí mlčky otřeseni na podlaze a podávají si zbytky pitné vody spolu
s odvahou. Kněz koná své povinnosti a křísí zhrouceného psychologa.

Lidé ve člunech musejí  neustále vylévat mořskou vodu, jsou vyčerpaní a stále více jich mizí ve špitálových útrobách
většího plavidla.Na vozy ani osly zde však místo nezbylo.Většina neřešila věc až s takovým pudem sebezáchovy a
spolehla se na krizový balíček a mobilní telefony. Katastrofa, ač ekology předvídaná, přišla náhle v bodě, kdy dějiny
doběhly po spirále zpátky k Noemu a legendám o potopě.

Konvoj lodí a člunů se pozvolna vleče nekonečnou hladinou vod.Nevěděli, jakého rozsahu bude pohroma a jak dlouho
kulminace potrvá. Nemají tušení, kolik pevnin bylo zalito. V několika letadlech nad nimi krouží ustavený tým odborníků
a vědců. Vede je k nejbližšímu místu možné naděje „Dají nám určitě nějakou jasnější alternativu, už dnes!Slíbili to
přece!“Piští kulatý muž a cpe se sušenkou. Dva mladí horolezci putují po lanech do malých lodí a zase zpět a  pomáhají
vyčerpaným zdravotníkům. Tlustý mužíček dloubne s vervou do ramene zadumaného muže. „Co tomu řikáte vy, pane
prezidente? Prezident mlčí. Za orosenými skly brýlí se lesknou prezidentské slzy a stékají za límeček pochybné barvy.
„Maminko, mamí! Chytají, už chytají všichni jídlo! Ječí malá holčička.“Už budou žrát!““Eriko, lidé nežerou, lidé jedí!“
Okřikne ji matka. Potraviny do člunů shazují i další děti.Je totiž doba oběda a všichni si navzájem usnadňují práci.



Porada na palubě letadla skončila. Průzkumníci jasně zaměřili vrcholek jakési nejbližší pevniny. Oznamují to zbytkům
plovoucích zástupců lidstva . Nekonečným prostorem letí jásot a mohutný řev, kufříky s bankovkami, dámské střevíce,
hodinky, mapy, kreditní karty polykají zbloudilé ryby pod hladinou.Jen president si šeptá.“Byla to civilisace
nepřiměřených nároků a vyústila zničením svého prostředí téměř beze zbytku navzdory tolika varováním ...“ Je zdrcen.
Přijme je pohoří „Ararat?“

Bohové živlů jsou však tentokrát jiného názoru. Trosečníci budou rozděleni. Kdo se vzepře pokoře vůči zemi, zbudou
mu opět jen ta prkénka na vodě. Možná to ale pak bude čistší, lepší země opravdových přátel – lidí. Nápis, který společně
vyryjí na stěnách nového života se stane navždy jedinou reklamou . Bude to nejspíš věta indiánského náčelníka Seattlea,
kterou pronesl v r. 1855 k prezidentu Spojených států amerických , když se pokoušel obhájit a zachovat pro budoucnost
způsob života svého lidu. Ta věta říká: „JSME ČÁSTÍ ZEMĚ.“ Hana Bartošková

Valná hromada MS ČČK

V úterý 11. března se konala v komorním sále základní umělecké školy ve staré budově mateřské školy valná hromada
místní skupiny českého červeného kříže. Vzhledem k věkovému průměru místní organizace, který je hodně hluboko
v důchodovém věku a vzhledem k nestálému počasí, nebyla účast příliš vysoká.
Valnou hromadu zahájila předsedkyně místní skupiny Marie Gabrielová přivítáním všech přítomných a předala slovo
paní učitelce Haně Korčákové ze Základní umělecké školy Jedovnice, která uváděla první část vystoupení, které
připravili žáci společně se svými učiteli.

Potom následovalo zhodnocení uplynulého roku 2007 předsedkyní místní skupiny. V přednesené zprávě  seznámila
přítomné se zprávou o činnosti a hospodaření organizace za uplynulé období a s plánem činnosti na rok 2008.

Mezi akce, které se uskutečnily v roce 2007, patří přednáška MUDr. Bezděkové z Ostrova na téma Za zdravé stárnutí,
která se všem 64 přítomným líbila a přinesla jim nové poznatky do života. Dále se některé z nás zúčastnily v květnu
společně s Klubem dobré pohody divadelního představení v Brně a v červnu vlastivědného zájezdu do Kladrub nad
Vltavou. Členky zajišťovaly na požádání první pomoc při různých sportovních akcích. 2x ročně zajišťujeme sbírku
oblečení, prádla a jiných nepotřebných věcí pro Diakonii.

Finanční možnosti MS jsou omezené. V letošním roce se uskuteční: 25. dubna od 16 hodin v kinosále kulturního
domu Májový koncert, který pořádáme ve spolupráci s místní organizací zdravotně postižených a Bivojankou,  a na který
vás všechny srdečně zveme, 16. května výlet do Křtin, kde si prohlédneme Výpustek a podzemí kostela. Na podzim,
v říjnu, přednáška. Budou rovněž 2 sbírky pro Diakonii. Následovala druhá část připraveného  kulturního programu.

Chceme poděkovat základní umělecké škole v čele s panem ředitelem Mgr. Josefem Škvařilem a žákům základní
umělecké školy  za pěkné chvilky, které nám připravili svým vystoupením.
V neposlední řadě patří poděkování vám všem, kteří jste svou účastí podpořili možnost konání této akce. Bez posluchačů
by to asi nebylo možné.  Po skončení druhé části proběhla diskuze ke srazu Parohatých měst, které bude v květnu
v Jedovnicích a aktivní účasti místní skupiny při jejich konání. Na závěr valné hromady paní Marie Kocmanová
předvedla cvičení, které slouží k prevenci vzniku osteoporézy. Výbor MS ČČK Jedovnice

Taháky ze školních lavic

STŘÍPKY ze života školy

Ú n o r
6.2. Návštěva Planetária Brno /Fajfrová, Smejkalová, Svobodová/
8.2. Návštěva Technického muzea /Králová, Kříčková/
11.2 Okresní kolo v přehazované dívek Boskovice /Hrazdírová/
12.2. Turnaj v sálové kopané Adamov /Srnec/
25.2. Odevzdání přihlášek na SŠ /Šíblová J./

B ř e z e n
4.3. Zasedání komise Ceny ředitele /Štěpánková/
5.3. Odborný seminář  Ředitelský management/Souček/
11.3. Divadelní představení pro I. stupeň Brno /Sotolářová/
18.3. Okresní kolo Olympiády v ČJ /Nezvalová/
19.3. Velikonoční celoškolní projekt/Štěpánková/, Velký jarní úklid školy a okolí
26.3. Školní recitační soutěž /Nezvalová, Šíblová J./
26.3. Soutěž informatiků /Slavíček/
26.3. Schůzka sdružení CIRSIUM Křtiny /Souček, Štěpánková, Šenk/
27.3. Školní kolo dopravní soutěže /Králová/, Odborný seminář Ředitelské paragrafy /Souček/
28.3. Atletický mítink Kunštátská laťka /Srnec/



Sportovní den 9. ročník /Hrazdírová, Souček/, Soutěž pro I. stupeň Šikovná opička /Králová/

Lyžařský a snowboardový kurz ZŠ Jedovnice

Lyžařský a snowboardový kurz se uskutečnil od 26.1. do 2.2.2008 v Jeseníkách – Rychlebských  Horách, v Nové
Senince. Ubytování bylo na zděné horské chatě s tří až šestilůžkovými pokoji, sprchou a WC na patře,  společenskou
místností s televizí a DVD přehrávačem, s hojně využívanou hernou stolního tenisu. Někteří naši byli ubytováni na
pokoje společně se žáky ze spřátelené školy ZŠ Lipovec. Rozmístění dětí do  pokojů se  osvědčilo, zamezilo se tím
kázeňským problémům a přispělo k účinné regeneraci sil.

K lyžařskému výcviku jsme dojížděli do 5 km vzdáleného lyžařského střediska Kunčice v nadmořské výšce 800 m.
Z 20 účastníků bylo 8 snowboardistů (5 úplných začátečníků) a 12 lyžařů ( 4 úplní začátečníci). Až na dva případy
(zdravotní problémy a následné uvolnění z výcviku) všichni výcvik zvládli a přiměřeně svým dovednostem se výrazně
zlepšili. Na závěrečné dva dny kurzu jsme vyjeli na kilometr dlouhou sjezdovku Paprsek v nadmořské výšce asi 1000
m.n.m. První den nám počasí přálo – slunečné horské počasí na krásně široké a upravené sjezdovce všechny nadchlo. Ale
v pátek nám mizivá viditelnost, silný vítr a ledový podklad na svahu zabránily uspořádat závěrečný závod ve slalomu.
Odměnili jsme tyto žáky :Nejlepší lyžař – Jakub Vávra, Nejlepší lyžařka – Kateřina Sotolářová, Nejlepší snowboardista –
Jakub Šenk

Kromě společenských večerů jsme uspořádali noční stezku odvahy na místním hřbitově, 5 km dlouhý turistický výlet
do Starého Města kolem hraničních opevnění a výlet do okolí Nové Seninky směrem k polským hranicím. Lyžařský a
snowboardový kurz pro žáky naší školy se jako vždy osvědčil, děti získají  dovednost, které mnozí jistě zůstanou věrni i
v pozdějších letech, nemluvě o zdravotní stránce pobytu (otužování, posílení obranyschopnosti organizmu, zdravý horský
vzduch). Vícedenní pobyty našich žáků na různých akcích vykazují následně lepší vztahy v kolektivu, což v době
problémů se šikanou a jinými negativními jevy jistě není zanedbatelné. Mgr. Dana Hrazdírová, vedoucí kurzu

Byli jsme v divadle

Návštěvu divadla takto prožili a popsali naši žáci.
… Se školou jsme byli 11.března v brněnském divadle "Reduta" na představení "DLOUHÝ, ŠIROKÝ,

BYSTROZRAKÝ".Když jsme přišli do divadla,posadili jsme se na svá místa a chvíli jsme počkali, než začnou hrát
pohádku. Lukáš Nečas, 4.tř.

...Byl jednou jeden princ, jmenoval se Janek. Ten si nemohl vybrat nevěstu!Tatínek mu domlouval, a když to k ničemu
nevedlo, poslal ho do věže, aby se podíval na obrazy tří spanilých princezen. Nesměl ale odkrýt to, co je zakryto.Žádná z
princezen se mu nelíbila, a tak i přes zákaz odkryl čtvrtý obraz. Do dívky, co na něm byla se hned zamiloval. Ona ale
byla  zakletá do černé růže.Oznámil to tatínkovi a "Máši" (kuchařce) a vydal se ji hledat. Cestou potkal tři kamarády
(Dlouhého, Širokého a Bystrozrakého) a ti mu pomohli princeznu vysvobodit.Přemohli čaroděje Hadijeda a princ si
Fanynku vzal. Anna Kuncová, 6.tř.

...Byli jsme se také podívat ve městě! Viděli jsme v průchodu brněnské Staré radnice viset krokodýla a
dřevěné kolo. Také jsme se byli podívat v kostele Petrov, kde jsou 800 let staré varhany. Prošli jsme také
náměstí Svobody a Zelný trh. "Po představení jsme šli na autobus". Ten nás dovezl zpět do Jedovnic.Tento
výlet se mi líbil. Lukáš Nečas, 4.tř

Milada Sotolářová
Úklid kolem školy

V týdnu od 3. – 7. března 2008 se konal velký úklid okolí školy. Zúčastnili se ho všichni žáci školy se svými učiteli
v rámci hodin praktických činností a environmentální výchovy. Z nejbližšího okolí školy během této akce zmizelo přes
30 pytlů nejrůznějších odpadků.
Žáci byli poučeni o tom, že v případě potřeby a znečištění okolí školy se bude podobná akce pravidelně opakovat.
Domnívám se , že tato akce přispěla k většímu uvědomění žáků jak se chovat k životnímu prostředí a k jejich lepšímu
vztahu k přírodě a svému nejbližšímu okolí. Mgr. Michal Souček, ředitel ZŠ

Na stěnu….

Boulderingová stěna na ZŠ Jedovnice byla vybudována začátkem roku 2008 ze sponzorských darů příznivců
školy a finančního přípsěvku partnerské obce v německém Aschheimu. Pracovníci firmy Pilka z Hodonína ji umístili na
boční stěnu pódia v tělocvičně. Za cenu 50.000,- Kč zbudovali moderní tréninkovou o rozměrech přibližně 10 x 4 metry.

Co je to bouldering ? Druh lezení, provozovaný na malých skalních blocích několik metrů nad zemí. Název
pochází z anglického slova boulder – balvan. Průkopníky boulderingu se stali v 80.letech 19.století Britové, jako
samostatný sport se začal rozvíjet v 50.letech 20.století.



Bouldering lze také provozovat na umělých stěnách „bouldrovkách“ v tělocvičnách, které původně sloužily
hlavně k zimní přípravě lezců. V poslední době se v České republice tento zajímavý sport stal velmi oblíbeným mezi
širokou veřejností. Na relativně malém prostoru dochází k rozvoji nejen svalové a prostorové koordinace, všeobecné
obratnosti, ale má i svůj nemalý význam společenský a psychologický. Mnozí bojují se svým strachem, jehož překonání
přináší pocit radosti a štěstí.

K jeho provozování v zásadě není nutné nic – stačí ruce a nohy. Na vyšších jištěných  stěnách se používají
lezečky (speciální obuv, která chrání nohu, a zároveň umožňuje jemné a obratné kroky a má dobrou přilnavost),
bouldermatka (měkká podložka), někdy magnézium.

Boulderingová stěna na naší škole patří mezi méně náročné a byla budována se záměrem umožnit dětem od 6 do
15 let najít si svoji obtížnost. Základní panely jsou dva – kolmý zelený a modrý s převisem. Celkem je na stěně umístěno
50 chytů v pěti barvách. To umožňuje kreativně volit různé cesty. Škála možností je nezměrná. Z důvodu bezpečnosti
jsou ve  stěně  maximálně 3 osoby, měkký dopad zajišťuje vysoká žíněnka, u stěny vždy hlídá dospělá osoba. Vedení
školy umožnilo přístup na stěnu během velkých přestávek, v tělesné výchově je to samozřejmostí. Po prvních
zkušenostech, kdy si bouldrovku vyzkoušeli všichni žáci, se začíná tvořit jádro lezců. Ti už se těší na nejrozmanitější
soutěže.

Na našem okrese se boulderingovou stěnou může pochlubit jen málo škol.  V nedalekém lezeckém centru
Baldovec mohou děti pod vedením zkušených profesionálních instruktorů dále vylepšovat své dovednosti.  Věříme, že
krásný horolezecký sport tímto získá další příznivce a mnozí najdou lásku na celý život. Mgr. Dana Hrazdírová

Soutěž v sudoku

Stejně jako v loňském roce se zástupci naší základní školy zúčastnili soutěže v Sudoku. Druhý ročník se konal ve
čtvrtek 31. 1. 2008 na blanenském gymnáziu. V mladší kategorii dosáhly výborného výsledku žákyně 6. ročníku
Veronika Kubíková která se umístnila na 3. místě a Anička Černá , která v této kategorii zvítězila. Vedení školy touto
cestou jim děkuje za vzornou reprezentaci školy a přeje hodně podobných úspěchů v celém roce.

Velikonoce na ZŠ Jedovnice

Již podruhé se před velikonocemi uskutečnil na ZŠ v Jedovnicích celoškolní projekt, který proběhl ve středu 19.
března 2008. V tento den se škola proměnila v několik tvůrčích dílen. Žáci 1. stupně zahájili den besedou o Moravském
krasu. Manželé Audyovi nám v tělocvičně přiblížili místa v našem blízkém okolí, známá i neznámá, kam lidská noha
běžně nezavítá.

A co všechno děti, od nejmladších po nejstarší, v dílnách vyráběly? Objevila se kuřátka z vlnkového papíru
nalepená na špejli. V malovaném květináči seděl v trávě papírový zajíček a v klíně svíral barevná vajíčka. Před našima
očima nabývali své tvary beránci, ovečky a zajíčci, které žáci vyšívali na papír. Připojili k nim velikonoční pozdrav.
Slepením částí v celek vznikali zajíčci. K Velikonocím patřilo i tradiční barvení vařených vajec. Objevila se vajíčka
červená, zelená i žlutá. Hlava, tělo, zobáček a oko. Pod rukama dětí vznikala z vlny kuřátka. Zavěšená na rašících
větvičkách dodávala třídě velikonoční atmosféru.

Hoši se směle pustili do pletení pomlázky z vrbových proutků. I když do pondělí zbývalo ještě několik dní, již ve
škole si vyzkoušeli své pomlázky v akci. Kytičky, tečky, obloučky ……. Dívky zdobily barevná vyfouknutá vejce
voskem. Další vajíčka se stala ozdobou výrobků z vrbového či březového proutí. Na doplnění nechyběla ani barevná
pírka, zelená tráva či  lýkový provázek. Všechny výrobky si děti mohly odnést domů a věřím, že se staly ozdobou mnoha
domácností. Ti nejmenší si připravili pod vedením paní učitelek krátké pásmo písniček a básniček, kterým potěšili
babičky v penzionu. Také pro ně vyrobili malé dárečky a bylo vidět, že při společném zpěvu známých písniček byly
mnohé z obyvatelek penzionu velice dojaté.

Přestože nám počasí nepřálo, velikonočními dílnami jsme též přispěli ke zvelebení Jedovnic. Za školou na
vykáceném místě jsme vysadili mladé stromky, které jednou budeme ukazovat: „To je náš les.“

Podařilo se nám vyčistit cestu od Hastrmana směrem do kempu. Výsledkem byl čistý les a několik plných pytlů
odpadků.Středeční dopoledne ukončili opět manželé Audyovi, tentokrát pro žáky 2.stupně, velmi zajímavou besedou o
několika výpravách do Venezuely. Jistě nezapomeneme na stolové hory, řeky, vodopády, propasti, rostliny a živočichy.

Mgr. Jana Nezvalová

Novinky z zajímavosti z naší ZUŠky

Nábor žáků přípravného studia

V polovině školního roku si žáci přípravného studia ZUŠ vybírají hudební nástroj pro další vzdělávání v základním
studiu. V posledním lednovém týdnu připravili učitelé oddělení dechových nástrojů pro naše nejmenší žáky dva hodinové
komponované programy, jejichž cílem bylo vzbudit v dětech zájem o výuku hry na dechové nástroje. Program žáky



zaujal, a tak se v příštím školním roce řady malých muzikantů rozšíří o budoucí flétnisty, klarinetisty a hráče na žesťové
dechové nástroje. Mgr. Josef Škvařil

Okresní kolo celostátní soutěže ve hře na housle

V pondělí 10. března 2008 se konalo na ZUŠ Blansko okresní kolo celostátní soutěže základních uměleckých škol ve
hře na smyčcové nástroje. Tradičně příjemná atmosféra sálu zmíněné školy přivítala 31 soutěžících zařazených podle data
narození v 0.- 8. kategorii.

Na housle se představilo 26 hráčů, na violoncello 4 hráči a jedna soutěžící zahrála na violu. Mezi pěknými výkony
mladých muzikantů mohla porota společně s posluchači vyslechnout i ty nadprůměrné - zvláště v nejnižších a nejvyšších
kategoriích. ZUŠ Jedovnice měla nejpočetnější zastoupení v nulté kategorii houslí. Jmenovitě Jan Drápela, Hana
Jelenová, Kateřina Sotolářová. Za třetí kategorii soutěžila Anna Černá. Horkými favority byly houslistka Jana Sotolářová
a violistka Barbora Havelková (6. kategorie). Obě zahrály na výbornou a postoupily do krajského kola, které se koná dne
10. 4. 2008 v Mikulově. Budeme jim držet palce, aby se umístily na co nejlepších místech. Věřím, že účast v soutěži byla
pro všechny přínosem, radostí z muzicírovaní a v neposlední řadě posloužila k porovnání úrovně výkonů s konkurencí.
Poděkování patří oběma klavíristkám - MgA. Radce Šperkové a Mgr. Marice Frkalové, které s dětmi obětavě
nacvičovaly korepetice, a to často ve svém osobním volnu. Milada Andrášiová

Na fotografii se vracíme k průběhu školního kola soutěže, které se uskutečnilo dne 28.2. 2008 v Jedovnicích.

Jedovnická „výtvarka“ na krajské přehlídce ZUŠ

V pátek 28. března se v Kyjově konala krajská přehlídka výtvarného oboru základních uměleckých škol. V krásných a
příjemných prostorách kyjovské ZUŠ prezentovali výsledky své práce s dětmi (od pětiletých po dospívající až do 20 let)
pedagogové z více než tří desítek  jihomoravských škol.
Kolekce jednotlivých ZUŠ posuzovala krajská porota v čele s předsedkyní Věrou Roeselovou, přední českou výtvarnou
pedagožkou a teoretičkou z Pedagogické fakulty UK v Praze. Z předložených souborů prací vybrala ty nejlepší, které
budou reprezentovat  činnost základních uměleckých škol Jihomoravského kraje v ústředním kole přehlídky, které se
uskuteční v říjnu 2008 ve Šternberku na Moravě.

Součástí již desáté celostátní výstavy výtvarného oboru ZUŠ (přehlídky se konají každé 3 roky) bude tentokrát také
„salon“, kde budou představeny širší krajské kolekce vybrané bez zásahu ústřední poroty.
ZUŠ Jedovnice   v krajském kole představila několik tématických řad, na nichž naši žáci pracovali v letech 2006-2008.
Krajská porota ocenila  a  pro podzimní celostátní přehlídku vybrala projekt Moře (pobočka Lipovec, učitelka S. Plchová)
a výtvarné řady Cesta do pravěku (pobočka Lipovec, učitelka S. Plchová) a Středověk  (Jedovnice, učitelka J. Vávrová a
pobočka Lipovec, učitelka S. Plchová).

Výsledkům žáků nejlepších ZUŠ z Brna a větších měst se sice naše děti zatím plně rovnat nemohou, ale dá se říci, že
jsme ve velké konkurenci obstáli se ctí a to nás těší. Snažíme se především naše žáky a žákyně zaujmout  a otevřít jim oči
i duši pro krásu přírody a světa kolem nás i světa výtvarného umění a obohatit tak jejich život, i když se z nich skuteční
umělci většinou nestanou. Mgr. Soňa Plchová

Zápis žáků ZUŠ

Zápis nových žáků základní umělecké školy pro školní rok 2008 - 2009 se uskuteční ve dnech 26. až 30. května 2008.
Bližší informace budou zveřejněny mimo jiné na webových stránkách školy www.zusjedovnice.cz .

Mladí klavíristé v okresním kole soutěže základních uměleckých škol

Radostné okamžiky připravili pedagogům a příznivcům Základní umělecké školy Jedovnice žáci klavírního oddělení.
Nejužší výběr 7 klavíristů (z celkového počtu 139) se vydal 14. února do Letovic reprezentovat školu v okresním kole
celostátní soutěže ZUŠ, kterou pravidelně vyhlašuje ministerstvo školství ČR. Tříletý interval, ve kterém se soutěž ve hře
na klavír opakuje, ukázal pokrok a příznivý vývoj uvedeného oboru na všech zúčastněných školách. O to více je
potěšitelný fakt, že se žákům z Jedovnic podařilo výrazně prosadit v konkurenci větších škol a úspěšně zvládnout
soutěžní podmínky. Svědčí o tom především tři první místa, kterých dosáhla děvčata Anna Hloušková (na snímku),
Sophie Martincová a Kristýna Málková. První dvě jmenované žákyně byly porotou vybrány k postupu do krajského kola.
Výsledek je o to radostnější, že nejmenší žákyně navázaly na tradici výborných umístění svých starších kolegyň, které již
studují na konzervatoři. Důležitá však nejsou jen ocenění, ale především skutečnost, že žáci zvládli soutěžní nasazení s
potěšením a radostí. Zároveň také získali nové podněty k další práci. Věříme, že cenné pódiové zkušenosti malých
hudebníků pomohou obohatit návštěvníky koncertů ZUŠ Jedovnice o krásné zážitky. MgA. Radka Šperková

Vystoupení pro členky českého červeného kříže

http://www.zusjedovnice.cz/


Komorní sál ZUŠ se v úterý 11. března stal místem výročního setkání členek ČČK Jedovnice. Součástí programu
schůze bylo také vystoupení žáků hudebního oboru základní umělecké školy, ve kterém se představili sólisté na dechové
nástroje, klavíristé a také žákyně pěveckého oddělení.

Hodiny

Velice neobvyklé řešení tohoto tématu předvedli „starší“ žáci výtvarného oboru ZUŠ Jedovnice. Z keramické hlíny
vytvořili naprosto neotřelá dílka. Část jich byla vystavena na 11. knižním jarmarku. Mgr. Jitka Vávrová

Bleší trh

Prodám byt 3 + 1 v Rájci – Jestřebí, po rekonstrukci, 78 m2, zděný, orientace jih, pěkný výhled, vlastní
vytápění, ohřev. Nová plastová okna, plov. Podlahy,  kuchyňská linka, koupelna, WC, vestav.skříně. Možno
převzít internet. K bytu patří 2 sklepy, garáž s montážní jámou 300 m od domu, zahrádka cena 1.950.000,- Kč
nebo dohodou o převzetí hypotéky, volný v srpnu 2008, tel. 606 748 987
Koupíme rodinný dům se zahradou v Jedovnicích, mladá rodina. tel.  723 461 017
Manželé důchodci koupí domek v Jedovnicích, slušné jednání, tel. 606 819 834

Policie městyse Jedovnice informuje

Zpráva o činnosti Policie Městyse Jedovnice za období od 29. 1. 2008 – 9. 3. 2008

- 28. 1. 2008 byla na služebnu strážníků odevzdána nalezená peněženka s OP, jehož majitelka má trvalé bydliště
v Jedovnicích. Nálezce, tuto peněženku našel u silnice mezi Blanskem a Ráječkem. OP byl předán na matriku
Městyse Jedovnice k dalšímu opatření. Peněženka byla předána rodině majitelky.

- 29. 1. 2008 byla na služebnu strážníků odevzdána nalezená peněženka s ŘP a jinými osobními doklady.
Peněženka byla nalezena na ulici Podhájí. Nalezené věci byly téhož dne předány majiteli.

- 30. 1. 2008 strážníci zajišťovali místo dopravní nehody, která se stala na Havlíčkově náměstí. Do příjezdu
hlídky PČR Blansko řídili dopravu.

- 31. 1. 2008 byla na PMJ oznámena krádež finanční hotovosti ze šatny žáků Průmyslové školy v Jedovnicích. NP
v nestřeženém okamžiku v průběhu výuky v dílnách odcizil z nezajištěné šatny svému spolužákovi finanční
částku ve výši 500,-Kč. Přestupek se v zákonné lhůtě nepodařilo objasnit. Věc je i nadále v šetření PMJ.

- 2. 2. 2008 oznámil občan z Jedovnice poškození světel před rodinným domem na ulici Záměstí. Oznamovatel
uvedl, že k poškození došlo dne 2.2.2008 v 02.00 hodin skupinou mladíků, kteří se vraceli ze směru od
Barachova. Jeden z mladíků nohou rozkopl dvě světla, která se nacházela před vchodovými dveřmi do domu.
Tímto jednáním doposud NP způsobil majiteli domu škodu ve výši 2.000,-Kč. Věc je v šetření PMJ.

- 2. 2. 2008 PMJ šetřila oznámení, že u restaurace U Hastrmana, je nevhodně uvázaný kůň, čímž byl údajně
omezován v pohybu. Šetřením na místě strážníci zjistili majitele koně, který si odešel do restaurace na
občerstvení. S majitelem bylo oznámení projednáno a tento si koně převázal. V daném případě se nejedná o
přestupek ani trestný čin. Ve věci sepsán úřední záznam.

- 5. 2. 2008 předal řidič autobusové dopravy ČAD Blansko na služebnu PMJ nalezenou peněženku s OP a dalšími
různými osobními věcmi a finanční hotovostí. Řidič tuto peněženku našel při prohlídce autobusu. Majitel
dokladů, který měl trvalé bydliště v Brně, si věci téhož dne osobně převzal na služebně PMJ.

- 8. 2. 2008 bylo v ranních hodinách na služebnu PMJ oznámeno, že na garážích ČAD Blansko v Jedovnicích,
jsou namalovány různé grafity. Věc byla šetřena ve spolupráci s PČR Blansko. Majiteli garáží byla tímto
způsobena škoda ve výši 50.000,-Kč. Dále byly zjištěny další dva grafity na budově prodejny potravin, která se
nachází v těsné blízkosti garáží. Majiteli prodejny SD Jednota Boskovice, byla tímto způsobena škoda ve výši
5.000,-Kč. Věc je nadále v šetření PČR Blansko pro podezření z trestného činu dle § 257, písmene b/1 tr.
zákona.

- 13. 2. 2008 bylo v dopoledních hodinách při obchůzkové službě zjištěno, že na stěně budovy kulturního domu je
namalovaný grafit v rozměrech cca 2,5x1,5 metrů. Tímto doposud neznámý pachatel způsobil úřadu Městyse
Jedovnice škodu ve výši 5.500,-Kč. Věc šetří PČR Blansko pro podezření z trestného činu dle § 257, písmene
b/1 tr. zákona.

- 18. 2. 2008 strážníci šetřili přestupek – volně pobíhající pes na ul. Na Větřáku, který oznámil na služebnu
anonym. Výjezdem na místo byl zjištěn majitel psa, který byl seznámen s vydanou obecně závaznou vyhláškou
č. 2 / 1995 Sb., která hovoří o zákazu volného pobíhání psů. Věc byla řešena předvoláním na služebnu PMJ, kde
byl přestupek vyřešen napomenutím.



- 21. 2. 2008 oznámila majitelka na služebnu PMJ poškození zahradní chatky, která se nachází v místech zvaných
Ve Veselci. NP v nezjištěné době za použití násilí vnikl do chatky, kterou prohledal a z této odcizil zahradní
nářadí. Věc šetří PMJ.

- 25. 2. 2008 hlídka strážníků na žádost dozorčí služby PČR Blansko vyjela na místo dopravní nehody, ke které
došlo na ulici Brněnská. Strážníci provedli zajištění místa nehody a po příjezdu hlídky PČR Blansko, zde řídili
dopravu. Dopravní nehoda si vyžádala jedno lehké zranění. K případu byl sepsán úřední záznam.

- 26. 2. 2008 bylo strážníkovi občanem Jedovnic, který bydlí v bytové jednotce Na Kopci oznámeno, že jeho
soused již několik roků mu dělá naschvály, čímž dochází k narušování občanského soužití mezi sousedy.
Podezření z přestupku je v šetření PMJ.

- 4. 3. 2008 v dopoledních hodinách oznámil majitel domu z ulice Brněnská, že zde dochází k narušování
občanského soužití a žádá výjezd hlídky na místo. Šetřením na místě bylo zjištěno, že soused oznamovatele
legálně provádí průzkumný vrt, při čemž dochází k prašnosti a zvýšenému hluku od kompresoru. Věc byla na
místě řešena s oběma stranami a uzavřena vzájemnou dohodou. Nejedná se o trestný čin, ani přestupek.

- 4. 3. 2008 bylo v dopoledních hodinách oznámeno, že na ulici Za Kostelem se pohybuje muž, který obtěžuje
obyvatele domů s tvrzením, že je pracovník firmy, která v dané lokalitě měří prašnost. Výjezdem na místo a
provedeným šetřením nebyl výskyt muže zaznamenán. Tento z místa odjel s vozidlem nezjištěné SPZ a typu
směrem k obci Vilémovice. Ve věci byla informována dozorčí služba PČR Blansko.

- 9. 3. 2008 v odpoledních hodinách oznámil anonym na služebnu PMJ, že na Havlíčkově náměstí dochází
k rušení klidu a pořádku, ze strany čtyř dívek, které neustále troubily na trubku, čímž obtěžovaly občany obce.
Strážník na místě zjistil čtyři místní dívky, které upozornil na rušení veřejného klidu a pořádku a vyzval je, aby
tohoto zanechaly. Věc vyřešena napomenutím.

- Strážníci v průběhu měsíce února šetřili případ drobných krádeží v prodejně potravin Pod Lipami  v
Chaloupkách, kterého se dopouštějí žáci škol, kteří zde čekají na odjezd autobusů z Jedovnic. Z toho důvodu je
zde ze strany strážníků prováděna častější kontrola, aby se zejména zamezilo opakovaným krádežím.

- Strážníci řešili dva případy porušení tabákového zákona a to ze strany občanů, kteří kouřili přímo na vyznačené
zastávce autobusu, kde je to tímto zákonem zakázáno. V těchto případech byla tato zjištění vyřešena pouze
napomenutím. Při opakovaných zjištěních zde hrozí přestupci, který tento zákon porušuje pokuta 1.000,-Kč.

- Strážníci v uplynulém období na základě žádostí soudů a přestupkových komisí prováděli ve třech případech
šetření k osobám, které se trvale zdržují v naší obci.

- V uvedeném období strážníci řešili celkem 56 přestupků v silniční dopravě a 9 přestupků ve veřejném pořádku.

Zpráva o činnosti Policie Městyse Jedovnice za období od 10.3.2008 - 24.3.2008

- 10. 3. 2008 strážníci provedli v odpoledních hodinách kontrolní měření na dodržování stanovené rychlosti
v obci. Měření bylo provedeno na ulici Palackého a poté na ulici Jiráskova. Akce trvala tři hodiny. Během této
doby bylo zjištěno celkem 25 řidičů, kteří projížděli obcí rychlostí nad 60km za hodinu. Jeden řidič zde jel
rychlostí 82km za hodinu. Kontrolní měření rychlosti se bude v následné době pravidelně opakovat, a to střídavě
v ranní, odpolední i noční době tak, aby se docílilo větší kázně řidičů jezdících přes obec a tím se zvýšila
bezpečnost chodců a cyklistů.

- 15. 3. 2008 hlídka strážníků při kontrole zjistila na parkovišti na Havlíčkově náměstí řidiče osobního
motorového vozidla, který hodlal s vozidlem odjet, ačkoliv z jeho jednání bylo zřejmé, že požil alkoholické
nápoje. Řidiči byla jízda zakázána, tento vozidlo ponechal na parkovišti.

- 18. 3. 2008 si PMJ na základě návrhu rady k místní úpravě parkovací a pěší zóny před restaurací Astra, pozvala
k projednání dopravního inženýra z DI OŘ PČR Blansko a zástupce OSS Blansko. V současné době se realizuje
přemístění přechodu pro chodce u restaurace Astra tak, aby chodce neohrožovala vyjíždějící a parkující vozidla.

- 20. 3. 2008 hlídka strážníků na žádost dozorčí služby PČR Blansko vyjela na místo dopravní nehody, ke které
došlo ve večerních hodinách na pozemní komunikaci vedoucí z Chaloupek ve směru na Brno. Strážníci zde
provedli zajištění místa nehody a po příjezdu hlídky PČR zde řídili a odkláněli dopravu, neboť místo nehody
bylo zcela neprůjezdné. Na místě došlo ke střetu nákladního a osobního vozidla.

- 21. 3. 2008 strážníci v ranních hodinách na ulici Na Kopci šetřili rušení nočního klidu, kterého se dopustili dva
mladíci, vracející se z diskotéky. Věc byla řešena na místě napomenutím.

- V uvedeném období strážníci řešili 39 přestupků v dopravě.
Luděk Kolář, velitel Policie městyse Jedovnice

************************************************************************************************
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Policie městyse Jedovnice
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adresa : Havlíčkovo nám. 71, 679 06 Jedovnice
úřední hodiny pro veřejnost – středa : 13,00 až 17,00 hodin

Z policejních protokolů

Případy v šetření Policie ČR Blansko za období od 30. ledna 2008 do 24. března 2008 v katastru
městyse Jedovnice:

 Dopravní nehody a dopravně – bezpečnostní akce Policie ČR
V katastrálním obvodu Městyse Jedovnice došlo za období od 30. ledna 2008 do 24. března 2008 ke čtyřem dopravním
nehodám, ke kterým vyjížděla naše dopravní policie.  Jedna nehoda si vyžádala lehké zranění. Jako příčina byla ve dvou
případech rychlost, v dalších dvou případech nesprávný způsob jízdy. Pokud se týká okolních obcí, tak dále došlo k jedné
dopravní nehodě v obci Kotvrdovice a to střet dvou vozidel, příčina nepřiměřená rychlost. K dalším třem dopravním
nehodám došlo k katastru obce Vilémovice, kdy opět v jednom případě byla příčinou nepřiměřená rychlost, ve dvou
případech nesprávný způsob jízdy. Jednu dopravní nehodu zaznamenala i obec Rudice, kde došlo ke střetu osobního
vozidla se zvěří. V nepravidelných intervalech zde prováděla hlídka dopravní policie měření rychlosti, v pěti případech
byla lokalita Jedovnicka zařazena do plánovaných dopravně - bezpečnostních akcí.

 Stav na úseku veřejného pořádku, trestná činnost
Pokud se týká této oblasti, byla zde provedena jedna akce většího rozsahu (opět za stejné období) na kontrolu dodržování
zákona č. 379 / 2005 Sb., k podávání alkoholických nápojů osobám mladším 18 let, zejména v rámci diskotéky Riviéra.
Zde byly zjištěny dvě osoby mladší 18 roků, kterým byl podán alkoholický nápoj. Dále byly a jsou prováděny ze strany
Skupiny služební kynologie OŘ PČR Blansko kontroly chatových oblastí a to i ve spolupráci s obecní policií.

Přehled o trestné činnost v Jedovnicích

Vloupání do vozidel
14. 2. 2008 – neznámý pachatel na parkovišti před hotelem Riviéra, provedl vloupání do zaparkovaného
osobního auta zn. Škoda Fabia, kdy z vozidla odcizil autorádio zn. Pioneer s CD přehrávačem, stříbrné barvy,
čímž způsobil škodu ve výši 4.500,- Kč,
16. 3. 2008 – neznámý pachatel provedl vloupání do osobního auta zn. VW Caravelle 2.5 TDI 7DB,
zaparkovaného na parkovišti Havlíčkova náměstí a to tím způsobem, že rozbil dvě zadní boční okna na
vozidle, těmito vnikl dovnitř a odcizil lyžařské vybavení v celkové hodnotě 20.500,-Kč, poškozením vozidla
vznikla škoda ve výši 15.000,- Kč.

Sprejerství
8. 2. 2008 – neznámý vandal sprejem různých barev poškodil čtyři z šesti kusů garážových vrat,
zabudovaných ve stěně budovy garáží, nacházející se v blízkosti benzínové čerpací stanice, na kterých
nastříkal nečitelné nápisy, čímž způsobil škodu ve výši 50.000,- Kč. Dále bylo zjištěno, že v uvedené době
rovněž sprejem nastříkal nečitelné nápisy na vnější stěně budovy prodejny Jednota, která se nachází oproti
zmíněným garážím, čímž  způsobil škodu v celkové výši 5.000,- Kč.
13. 2. 2008 – neznámý pachatel nasprejoval na zeď kulturního domu v Jedovnicích malbu včetně nápisu.
Škoda byla předběžně odhadnuta na 5.500,- Kč.

Vloupání
28. února 2008 kolem 00:30 hodin se dva pachatelé pokusili vloupat do novinového stánku na Havlíčkově
náměstí, kde přinesenými pákovými kleštěmi rozstříhali drátěnou mříž prodejního okénka stánku a poté
páčidlem páčili spodní okraj prodejního okénka, což se jim však nepodařilo, přičemž však došlo k uvolnění
zajišťovací lišty posuvné skleněné výplně okénka, kterou poté otevřeli. Poté si v dálce všimli přicházející
osoby, proto svého jednání zanechali a od stánku odešli, ale díky včasnému upozornění na jejich jednání byli
krátce poté zdrženi hlídkou Policie ČR. Škoda na poškození stánku byla stanovena ve výši  500,-Kč.

Případy z okolních obcí

Krádeže v Kotvrdovicích
* Neznámý pachatel dne 31.1.2008 odcizil volně odložený mobilní telefon NOKIA, včetně příslušenství
z nezajištěného skladu společnosti Bef Home, s.r.o., Kotvrdovice.



*   Neznámý pachatel dne 5.2.2008 odcizil železný litinový rošt o rozměrech 60 x 60 cm z kanalizační šachty
umístěné na místní komunikaci v dolní části obce Kotvrdovice, čímž způsobil obci Kotvrdovice škodu ve výši
1000,- Kč,
* Dne 8.2.2008 dosud neznámý pachatel odcizil závěsný radar na měření rychlosti, který byl umístěn
/přišroubován/ na sloupu veřejného osvětlení v obci Kotvrdovice. Škoda činí  60.000,- Kč .

Vloupání v Rudici
Neznámý pachatel dne 9.3.2008 provedl vloupání do zaparkovaného osobního automobilu Škoda Felicia na příjezdové
cestě k pískovému lomu zv. Seč a z vozidla odcizil proutěný košík s finanční hotovostí, doklady, platební kartou a
dalšími věcmi v celkové škodě 1.960,-Kč.

připravuje: pplk. Mgr. Zdeněk Grénar, zástupce ředitele PČR Okresní ředitelství Blansko

Ze společenské kroniky

V měsíci březnu a dubnu 2008 oslavili svá životní jubilea

B ř e z e n
Kunc Vladimír Podhájí č. p. 32 4. 3. 92 roků
Šlesingerová Marie Jiráskova č. p. 29 5. 3. 86 roků
Plisková Miroslava Zahradní č. p. 699 5. 3. 83 roků
Ing.Doležal Stanislav Na Kopci č. p. 566 8. 3. 88 roků
Hemzalová Marie Absolonova č. p. 418 8. 3. 75 roků
Mrázková Růžena Havlíčkovo nám. č. p. 227 9. 3. 87 roků
Drochytková Svatoslava Na Kopci č. p. 636 10. 3. 81 roků
Lošťáková Marie Zahradní č. p. 699 12. 3. 86 roků
Reisnerová Marie Absolonova č. p. 419 16. 3. 70 roků
Novotná Libuše Zahradní č. p. 699 22. 3. 80 roků
Matušková Marie K Propadání č. p. 202 24. 3. 86 roků
Sehnalová Jiřina Záměstí č. p. 19 31. 3. 89 roků

D u b e n
Nejezchleb Rudolf Habeš č. p. 599 2. 4. 86 roků
Hrazdírová Květoslava Havlíčkovo nám. č. p. 80 4. 4. 80 roků
Formánková Květoslava Jiráskova č. p. 465 5. 4. 83 roků
Stará Alžběta Na Kopci č. p. 634 6. 4. 70 roků
Pavlík Jindřich Zahradní č. p. 677 10. 4. 81 roků
Kutilová Růžena Jiráskova č. p. 382 12. 4. 81 roků
Kousalíková Drahomíra Havlíčkovo nám. č. p. 390 14. 4. 83 roků
Kocman Josef Havlíčkovo nám. č. p. 130 15. 4. 83 roků
Kakáč Josef Nad Rybníkem č. p. 368 17. 4. 70 roků
Kratochvíl Jaroslav Tyršova č. p. 372 18. 4. 70 roků
Peřinová Jiřina Zahradní č. p. 699 24. 4. 80 roků
Vančurová Květa Nad Rybníkem č. p. 524 24. 4. 70 roků
Grimová Milada Palackého č. p. 301 25. 4. 83 roků

Blahopřejeme všem občanům, kteří v měsíci březnu a dubnu oslavili jubilea.
Přejeme všem pevné zdraví, štěstí a spokojenost do dalších let života.

Zdeňka Nečasová, matrikářka ÚM Jedovnice

Duchovní sloupek

„Ukaž, jak to nejde!“



Vezl jsem nedávno autem jednu maminku s dětmi. Při vystupování řekla: „To vaše auto jezdí tak hezky plynule!
Naše s námi pořád cuká dopředu a dozadu.“ Spolknul jsem poznámku o tom, že to možná nebude autem, ale spíš řidičem
a způsobem jízdy. Teď jen doufám, že ona paní nepřesvědčuje manžela, aby koupil stejné auto jako mám já. Pokud řidič
bude dál jezdit stylem plyn-brzdy, je docela pravděpodobné, že i ono by svými pasažéry cloumalo sem a tam.

Když dám dětem ve škole něco k vyluštění a někomu to nejde tak rychle, jak by si přál, případně se „zasekne“ a
neví jak dál, informuje mě: „To nejde“. V tomto sdělení cítím i to, že se dotyčný zlobí kvůli tomu, že po něm chci cosi
nemožného. Může se samozřejmě stát, že se do zadání úkolu vloudí chyba, ale ve většině případů stačí podotknout, že
jiní už to luštili a vyluštili a že je velmi nepravděpodobné, že by kopírka páchala zlomyslnosti a vyrobila některé kopie
jiné, než je originál. Při troše trpělivosti se nakonec ukáže, že to přece jenom jde, i když to tak ještě před chvílí
nevypadalo.

Kdo z nás nikdy neměl chuť něčím (případně do něčeho nebo i do někoho) praštit? Když něco nefunguje, hned
nás napadne: „To je ale zmetek!“ a „To jsou podvodníci!“ Protože však reklamace vyžaduje určité úsilí a čas, chvíli se
ještě zlobíme a pak si pro jistotu ještě jednou (nebo teprve teď) přečteme návod. Často to pomůže. Má to i svou světlou
stránku, člověk se pak raduje nejen ze zakoupené věci, ale i z toho, jak skvěle dokázal problém vyřešit. Na to, že by
problém vůbec nenastal, kdyby byla návodu věnována náležitá pozornost hned na začátku, člověk v takové radostné
chvíli většinou nemyslí.

Kdysi mi dala moudrou radu pětiletá holčička. Chtěla po mě cosi, o čem jsem byl přesvědčen, že to není možné
udělat. Když jsem se jí to snažil vysvětlit, poručila mi s dětskou nevinností: „Ukaž, jak to nejde.“ Poslechl jsem, abych jí
dokázal, že mám pravdu. Jenže ono to šlo! Dospělý by to komentoval: „No tak vidíš!“ a v duchu by asi dodal „troubo,
lenochu, nevzdělanče...“ Maruška můj omyl velkoryse přehlédla. Ke štěstí a spokojenosti jí stačilo to, že její přání bylo
splněno. Necítila potřebu dát mi nějak najevo svou převahu. Je to už víc než deset let, během nichž jsem se podle té
dětské výzvy řídil, a díky tomu jsem objevil, že někdy skutečně „jde“ i to, o čem jsem si původně myslel, že to „jít“
nemůže.

Při troše špatné vůle se vždycky najde něco, na co můžeme nadávat. Nic tím nespravíme, ani když jsou naše
námitky oprávněné. A když oprávněné nejsou, spíše něco pokazíme – přinejmenším náladu sobě i druhým.
Konstruktivnější je zamyslet se nad tím, jestli přece jen není chyba ve mně a jestli můžu nebo nemůžu něco dělat pro
změnu k lepšímu. Možná se přece jenom nějaké řešení najde. V opačném případě budu vědět, že mi zbývá nic jiného, než
se s daným stavem věcí smířit. I to je pořád ještě dobré řešení. Skutečně špatným řešením je zlost a obviňování, které
neřeší nic. Václav Trmač, farář

Krátce z obce a našeho regionu

Jedovnický kapr získal prestižní označení

Coca Colu si můžete koupit v New Yorku, Tokiu nebo v některém z blanenských supermarketů. Ale výrobky
s označením Moravský kras – regionální produkt jsou k dostání jen na několika málo místech. Jsou originální, vycházejí
z naší tradice a co víc, jejich výroba je šetrná k životnímu prostředí.

První výrobky s označením Moravský kras – regionální produkt, k němuž patří i značka se stylizovanou modrou
kapkou vody, byly odbornou komisí certifikovány už loni. Bylo jich celkem osm. Prestižní značku získaly letos další
výrobky. Když v březnu ve Sloupu komise opět zasedla, měla na stole deset nových žádostí.

„Největší počet bodů podle přesně stanových kritérií získal Jedovnický kapr a modrá kapka mu právem náleží. Dále
toto označení získaly například pekařské výrobky Jiřího Horáka z
Rudice nebo soubor dřevěných her a hraček Františka Voráče,“ řekl předseda komise, jednal MAS Moravský kras Jozef
Jančo. Mezi nejznámější nositele modré kapky v našem regionu patří Pivovar Černá Hora, kozí sýry z farmy rodiny
Sedlákových v Šošůvce, plísňový sýr Niva extra z mlékárny Otinoves nebo pekařské výrobky ze Sloupu. Nově se k nim
zařadila i  ručně vyráběná mýdla Daniely Koplové,  skleněné dekorační výrobky a  šperky Eriky Jonicové nebo také
klasické šlové bavlněné zástěry a  barchetové šaty Ivy Unčovské.

Značení výrobků zavedla v našem regionu Místní akční skupina Moravský kras  ve spolupráci s Regionálním
enviromentálním centrem České republiky, které spravuje národní systém obdobných regionálních značek.  Do systému
značení se od roku 2004 zapojilo osm regionů – Krkonoše, Šumava, Beskydy, Moravský kras, Orlické hory, Moravské
Kravařsko, Górolsko Swoboda a Vysočina. V celé republice bylo uděleno již 127 certifikátů, které opravňují výrobce
užívat regionální značku. Marta Antonínová

Zubní pohotovost na okrese Blansko

Mimo níže uvedenou pohotovost na okrese Blansko je služba od 15. 1. 2008  prozatím do 30. 6. 2008 na Karáskově
náměstí č. 1, Brno, tel. 548 424 248 a to od 19,00 hod. do 7,00 hod. ve všední dny a nepřetržitě o víkendech a svátcích.
Pohotovostní služba je u jednotlivých zubních lékařů uvedených v přehledu sloužena od 8,00 do 12,00 hodin.

D u b e n



12. 4. 2008 MUDr. Miklíková Blansko, ZŠ Rodkovského 515 157 112
13. 4. 2008 MUDr. Paulíčková Černá Hora, Zdrav. středisko 516 437 257
19. 4. 2008 MUDr. Pokorná M. Blansko, Gellhornova 9 516 412 422
20. 4. 2008 MUDr. Pokorný M. Blansko, A. Dvořáka 4 516 417 621
26. 4. 2008 MUDr. Roth Ostrov, Zdrav. středisko 516 444 326
27. 4. 2008 MUDr. Semrádová Sloup, Zdrav. středisko 516 435 203

K v ě t e n
1. 5. 2008 MUDr. Řehořková Blansko, bud. ZZS K.H.Máchy 17 516 527 874
3. 5. 2008 MUDr. Řehořek Poliklinika Blansko, Sadová 33 516 488 453
4. 5. 2008 MUDr. Staňková Jedovnice, Zdrav. středisko 516 442 726
8. 5. 2008 MUDr. Stojanov Poliklinika Blansko, Sadová 33 516 488 451
10. 5. 2008 MUDr. Ševčíková B. Blansko, Svitavská 1A 516 416 386
11. 5. 2008 MUDr. Ševčíková R. Poliklinika Blansko, Sadová 33 516 488 454
17. 5. 2008 MUDr. Švendová Křtiny, Zdrav. středisko 516 439 404
18. 5. 2008 MUDr. Tomaštíková Adamov, Smetanovo nám. 327 516 446 398
24. 5. 2008 MUDr. Vrtělová Poliklinika Blansko, Sadová 33 516 488 455
25. 5. 2008 MUDr. Well Adamov, Smetanovo nám. 327 516 447 605
31. 5. 2008 MUDr. Žáčková Blansko, Mahenova 13 516 419 538

Č e r v e n
1. 6. 2008 MUDr. Blaťák Černá Hora, Zdrav. středisko 516 437 257
7. 6. 2008 MUDr. Hanáková Blansko, Pražská 1b 516 418 788
8. 6. 2008 MUDr. Hepp Rájec, Šafranice 101 516 434 055
14. 6. 2008 MUDr. Hosová Rájec, Zdrav. středisko 516 432 138
15. 6. 2008 MUDr. Hošák Adamov, U Kostela 4 516 446 428
21. 6. 2008 MUDr. Jílková Rájec, Ol. Blažka 145 516 410 786
22. 6. 2008 MUDr. Juráková Blansko, Pražská 1b 516 418 787
28. 6. 2008 MUDr. Klapušová Poliklinika Blansko, Sadová 33 516 488 452
29. 6. 2008 MUDr. Kovandová Poliklinika Blansko, Sadová 33 516 488 450

Přijměte pozvání

Přijměte pozvání do Kulturního domu Jedovnice na
Taneční zábavu se skupinou ARCUS, sobota 19. 4. 2008 ve 20:00 hodin.

Občerstvení včetně točeného piva zajištěno. Srdečně zvou pořadatelé.

Pěvecký sbor Píseň - Sokol Jedovnice
zve všechny svoje příznivce i ostatní spoluobčany na

"J a r n í   k o n c e r t"
který se koná v neděli 20. dubna 2008 v 16:00 hodin v sále KD.

Spoluúčinkují děti ze základní umělecké školy.

Místní skupina Českého červeného kříže, Svaz zdravotně postižených, Klub dobré pohody a Spolek Bivoj
si Vás dovolují pozvat na

Jarní koncert Bivojanky a žáků ZUŠ Jedovnice
Koncert se koná v pátek 25. dubna 2008 v 16 hodin v kinosále.

Vstup volný. Občerstvení zajištěno.
V programu vystoupí žáci ZUŠ a dechová hudba Bivojanka.

Děkujeme pořadatelům za poskytnutí občerstvení pro účinkující a městysu Jedovnice za poskytnutí kinosálu.



******************************
Pionýrská skupina Jedovnice a Školní klub při ZŠ Jedovnice

připravují na Sokolském hřišti Na Kopci
Velký slet čarodějnic

středa - 30. dubna 2008, začátek v 18.00 hodin
soutěže o ceny pro děti, dobrá hudba, táborák a občerstvení nebude chybět

***********************************
ZO KSČM  Jedovnice a OV KSČM Blansko

srdečně zvou své členy a všechny občany Jedovnic na
Prvomájovou oslavu

čtvrtek – 1. května 2008, začátek ve 14 hodin před kulturním domem v Jedovnicích.
Kulturní program a občerstvení nebude chybět.

V případě nepříznivého počasí se setkání uskuteční v místním kině.

**********************************************************************
Kulturní komise Jedovnice

připravuje ve čtvrtek – 8. května 2008 divadelní představení
Ochotnického sdružení KŘOVÝ (Křtinský ochotnický výkvět)

P I R Á T I
(rocková balada autorů Martina Vojáčka a Lukáše Sotoláře)
začátek představení v 17,15 hodin, kinosál KD Jedovnice

Představení živě doprovází rocková skupina Rodriga Martinéze.
Vstupné dobrovolné.

*************************************************
P o z v á n k a     n a    v ý l e t

výbor Místní skupiny Českého červeného kříže Jedovnice
si Vás dovoluje pozvat na malý výlet s vycházkou, který se uskuteční v pátek 16. května 2008.

Odjezd autobusem do Křtin ve 13 hodin. Pěšky půjdeme k jeskyni Výpustek, kde máme dohodnutou
prohlídku, která trvá asi hodinu. Pak se přemístíme na náměstí, kde bude následovat prohlídka

podzemí kostela. Vše ostatní záleží na nás a na počasí.
Doufáme, že oboje bude v pohodě.

Na všechny se těší výbor MS ČČK
*************************************************

Městys Jedovnice
si Vás dovoluje všechny pozvat na

III.  setkání měst a obcí ČR s parožím ve znaku
pátek – 23. května 2008 a sobota – 24. května 2008

program setkání:
pátek - 23. 5. 2008 – příjezd jednotlivých obcí a měst do Jedovnic, uvítání na úřadě městyse starostou, výlet do okolí a
přátelské posezení v kulturním domě.
sobota - 24. 5. 2008 –
dopoledne - den otevřených dveří  (škola, školka, kostel, hasičská zbrojnice, radnice,  průmyslová škola), vernisáž
parohaté výstavy v komorním sále MŠ Jedovnice, výlet autobusem na zaniklou osadu Bystřec s výkladem, varhaní
koncert v kostele.
odpoledne – od 13 hodin vychází parohatý průvod z asfaltového parkoviště směr výletiště u kulturního domu, od 14
hodin – jarmark u kulturního domu, kulturní a společenský program – vystoupení dětí z jedovnické MŠ, žáků ZUŠ
Jedovnice, zahraje Bivojanka, Olšověnka, kapela ZUŠ Jedovnice, jedovnická skupina fr VJEK, v programu také vystoupí
cvičenci Sokola Jedovnice se svojí sletovou skladbou od 19 hodin taneční zábava se skupinou NONUS před kulturním
domem, od 22 hodin ohňostroj nad Olšovcem s hudebním doprovodem. Pro děti je připraveno od 14 do 16 hodin –
sportovně – zábavně - soutěžní odpoledne, od 16,30 hodin skákací hrad a další doprovodný program.
Po celé odpoledne u kulturního domu bude zajištěno občerstvení (speciality na rožni a z udírny), prodejní jarmark –
ochutnávka produktů z Moravského Krasu, parohaté pivo a prodej dalších produktů.



všechny Vás srdečně zve Parohatá komise

Pozvání z okolí

Školní lesní podnik - Masarykův les Křtiny
si dovoluje pozvat na

Den otevřených dveří v arboretu Křtiny
(kvetoucí a vonící krása)

sobota - 24. 5. 2008, neděle – 25. 5. 2008
otevřeno od 9,00 do 17,00 hodin

Sport

S K      J E D O V N I C E -- Oddíl kopané -- rozlosování soutěží – jaro 2008

II. třída mužů
16. kolo 30.3. ne  15.00h   J – Blansko B
17. kolo   6.4. ne  15.30h   J – Bořitov
18. kolo 13.4. ne  15.30h   Sloup - J
19. kolo 20.4. ne  16.00h   J - Doubravice
20. kolo 27.4. ne  16.00h   Kořenec - J
21. kolo   4.5. ne  16.30h   Lysice – J
15. kolo   8.5. čt   16.30h   Boskovice B - J
22. kolo 11.5. ne  16.30h   Rudice - J
23. kolo 18.5. ne  16.30h   J – Kotvrdovice
24. kolo 25.5. ne  16.30h   Lipovec - J
25. kolo   1.6. ne  16.30h   J – V.Opatovice
26. kolo   8.6. ne  16.30h   Vísky - J
14. kolo 15.6. ne  16.30h   J - Drnovice

Okres dorostu
33. kolo 30.3. ne  12.45h  J - Ráječko
34. kolo   6.4. ne  12.45h  Lažany - J
18. kolo 13.4. ne  13.15h  J - Svitávka
27. kolo 18.4. pá  16.30h  J - Sloup
19. kolo 20.4. ne  13.45h  Černá Hora - J
20. kolo 27.4. ne  13.45h  J - Lipůvka
29. kolo   1.5. čt   16.30h  J - Rudice
21. kolo   4.5. ne  14.15h  J - Olomučany
28. kolo   8.5. čt   13.15h  Skalice - J
22. kolo 10.5. so   10.00h  Kunštát - J
23. kolo 18.5. ne  14.15h  J - Doubravice
30. kolo 23.5. pá  17.00h  Lipovec - J
24. kolo 24.5. so  16.30h  Kořenec - J
31. kolo 30.5. pá  17.00h  J - Vavřinec
25. kolo   1.6. ne  14.15h  Lysice - J
32. kolo   6.6. pá  17.00h  Vísky - J
26. kolo   7.6. so  10.00h Adamov - J
14. kolo 14.6. so  16.00h  Vavřinec - J

Okresní přebor žáků skupina A

17. kolo so    5.4.  14.00h   J - Ostrov
18. kolo ne  13.4.  10.00h   Sloup - J
19. kolo so  19.4.  14.00h    J - Adamov
20. kolo ne  27.4.  11.45h   Olomoučany - J



16. kolo čt    1.5.   14.00h   volno
21. kolo so   3.5.   14.00h    J – Rájec-Jestřebí
15. kolo čt   8.5.   14.00h    Černá Hora - J
22. kolo ne 11.5.  10.00h     Rudice - J
23. kolo so  17.5.  14.00h    J - Kotvrdovice
24. kolo ne  25.5.  10.00h    Blansko B - J
25. kolo so  31.5.  14.00h    J - Lipovec
26. kolo so   7.6.   14.15h    Šošůvka - J
14. kolo so  14.6.   14.00h   J - Ráječko

Okresní přebor přípravek – skupina A

10  kolo  st    9.4.  16.30h  Vavřinec – J
11. kolo  st  16.4.  17.00h  Adamov – J
12. kolo  st  23.4.  17.00h  J – Lipovec
13. kolo  st  30.4.  17.00h  Blansko – J
14. kolo  čt    1.5.  10.00h  Rudice – J
15. kolo  st    7.5.  17.00h  J – Vavřinec
16. kolo  st  14.5.  17.00h  J - Adamov
17. kolo  st  21.5.  17.00h  Lipovec - J
18. kolo  st  28.5.  17.00h  J – Blansko
19. kolo  st    4.6.  17.00h  J - Rudice
20. kolo  st  11.6.  17.00h  Vavřinec – J

Kino

Adresa: Na Kopci 571, 679 06 Jedovnice, tel. 516 442 624
Začátky představení vždy v 19,00 hodin. Hrací profil vždy v úterý.

D U B E N -- 2 0 0 8

15. 4. úterý – HITMAN /92´/ BONTON, Vstupné 69,- + 1,- Kč, MN 12
PRESS SMRT TO PLAY. Timothy Olyphant elitním zabijákem a sociálním debilem v labužnicky
retardované videoherní adaptaci.Film USA s titulky.

22. 4. úterý – POKÁNÍ /122´/ BONTON, Vstupné 69,- + 1,- Kč, MN 15
Tragikomický milostný příběh, natočený podle bestselleru Iana McEwana. Koprodukční film s titulky.

29. 4. úterý – ALVIN A CHIPMUNKOVÉ /87´/ BONTON,Vstupné 69,- + 1,- Kč, MP
Nejsme žádný blbý vymaštěný veverky-jsme esa z lesa, jsme superstars! Film USA český dabing.

Na měsíc květen 2008 připravujeme: 6. 5. Jumper, 13. 5. Lovci pokladů 2, 20. 5. 27 šatů, 27. 5. Kronika rodu
Spiderwicků
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